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Uitvoering/Aanpak Resultaat 
1. Ondersteuning locatiegebonden jongerenwerk  
Jongeren hebben talenten en voor een goede 
ontwikkeling leren we hen ze kennen en gebruiken. 
Daarvoor creëren we faciliteiten en een positieve 
ontwikkelomgeving. 
Er wordt gewerkt op basis van een 
(maand)planning van activiteiten, deze planning 
wordt gecommuniceerd met de jongeren 
(PR/publiciteit). Activiteiten worden gepland samen 
met de doelgroep. Er is een gevarieerd aanbod. 
 
Begeleiding van de SCC: 
de SCC is een creatieve broedplaats voor talent. 
Binnen deze locatie ontmoeten jongeren met 
verschillende opleidingsniveaus, kwaliteiten en 
talenten elkaar. Hierdoor ontstaat een smeltkroes 
van talenten en ontmoeting. Ongeacht achtergrond 
en leervermogen, ondersteunen jongeren elkaar in 
hun creativiteit en leveren ze een maatschappelijke 
bijdrage aan Heeze-Leende. De jongerenwerker is 
hierin verbindend en versterkend. De 
jongerenwerker vertaalt tussen jongeren onderling, 
jongeren en ouders en de omgeving. Hierdoor 
ontstaat er een positieve omgeving waarin jongeren 
meer over zichzelf, de ander en hun talenten leren. 

Inzicht geven in de projecten/kwesties 
waarbij burgerschapsvorming, 
ontplooiing, talentontwikkeling en sociale 
vaardigheden tijdens de activiteiten aan 
bod zijn gekomen. Jongeren hebben hun 
talenten verder kunnen ontwikkelen. 
Inzicht bieden in de effecten waar hierbij 
aan gewerkt is. 
Inzicht geven in de tevredenheid van 
betrokkenen bij de uitvoering. 
Inzicht bieden in de thema’s die lokaal 
leven en spelen en de daarbij behorende 
interventies. 
 
De jongeren binnen SCC zijn actief binnen 
de gemeenschap en dragen bij aan 
maatschappelijke ontwikkelingen. 
SCC en de andere projecten kunnen 
ingezet worden door het Sociaal Team als 
middel om jongeren verder op weg te 
helpen 

Eerste half jaar 
Op dinsdagen, woensdagen en donderdagen is de Kazerne open voor inloop van jongeren. Er zijn 
op die dagen niet per se georganiseerde activiteiten, maar jongeren kunnen binnenlopen voor 
een praatje, even gamen, poolen etc.  
Daarnaast is de muziekstudio opgeknapt en uitgebreid samen met jongeren. Deze wordt 
wekelijks meerdere keren gebruikt.  
Er wordt  nog steeds geïnvesteerd in de ontwikkeling van de ruimte (bijvoorbeeld nieuw toilet, 
plaatsen van containers, nieuw deursysteem). Helaas hebben we ook te maken gehad met 
vernielingen in onze ruimte. Hiervan is aangifte gedaan.   
 
Samen met de bibliotheek hebben we van de bibliotheek een jongereninformatiepunt gemaakt. 
Daarmee heeft de bibliotheek een jongere doelgroep binnen en kunnen jongeren hun wensen en 
signalen daar ventileren. De bibliotheek in Leende is uitvalsbasis geworden voor onze contacten 
met kinderen en jongeren in Leende. Vanuit de bibliotheken zijn we voor de jongere doelgroep 
uitvalsbasis voor activiteiten omdat we de diverse doelgroepen niet altijd door elkaar willen 
laten lopen. 
 
In het kader van de podcast Denksporen zijn we met jongeren gestart met de subsidieaanvraag 
MDT. We hebben deze subsidie toegekend gekregen om materialen aan te schaffen om deze 
podcasts mee te kunnen maken.  In september en oktober gaan we 10 afleveringen maken en 
uitzenden. De voorbereidingen zijn in volle gang.  
Verder hebben we subsidie aangevraagd en toegekend gekregen vanuit MDT voor Superjam 
(steptoernooi) en de muziekkaravaan, hierbij treden muzikanten op, op de basisscholen en laten 
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kinderen kennismaken met diverse muziekinstrumenten en hun eerste stappen zetten in het 
maken van muziek. 
 
Met een groep jongeren zijn we gaan onderzoeken wat de mogelijkheden zijn voor uitbreiding 
van de ruimtes binnen de Kazerne. Doel hiervan is enerzijds om jongere en oudere doelgroep van 
elkaar gescheiden te houden en anderzijds de om de oudere doelgroep meer verantwoordelijk en 
zelfredzaam te maken in het uitoefenen van hun vrije tijdsbesteding.  
Tweede half jaar 
Er zijn gesprekken gestart met de gemeente over uitbreiding van de ruimte in de Kazerne. Het 
jongerenwerk is begonnen met het leegmaken van  de betreffende ruimte. Het wachten is nu op 
de volgende stap van de gemeente.  
 
Om de ruimte weer helemaal veilig te maken is alle elektra in het pand nagekeken en waar nodig 
aangepast.  
 
Verder zijn er afgelopen half jaar enorm veel activiteiten met jongeren vanuit SCC georganiseerd.  
De podcast Denksporen heeft ook het tweede half jaar plaatsgevonden.  
 
Met de jongeren van SCC is een lasergame-event georganiseerd in de gymzaal. Dit was een groot 
een succes. Hier hebben zo’n 170 kinderen aan deelgenomen. Daarvoor zijn spullen aangeschaft 
vanuit een beschikking. Het idee is wel dat we vaker activiteiten organiseren met de jongeren 
waarbij deze materialen vaker gebruikt kunnen worden. Van hieruit is gestart met de organisatie 
van een festival in 2023. Hierbij is de ambitie om ingrediënten van voorgaande activiteiten 
samen te brengen in dit evenement.   
 
De muziekkaravaan heeft plaatsgevonden in november en december. Vier scholen hebben 
meegedaan met de groepen 5, 6, 7 en 8. Vervolgens hebben 40 kinderen zich van daaruit 
zelfstandig opgegeven om in het vervolgtraject na school nog mee te doen met muzieklessen.  
 
Superjam heeft in oktober plaatsgevonden. Daarvoor waren 42 deelnemers. De voorbereidingen 
zijn gedaan met een groep van 5 jongeren.  
 
Met jongeren uit Leende heeft het jongerenwerk aandacht gevraagd voor speelvoorzieningen in 
het dorp. Er is een workshopreeks georganiseerd om te kijken hoe nu verder met de 
speeltuintjes. Binnen deze workshops is materiaal gecreëerd om met elkaar een campagne te 
kunnen voeren om de speeltuintjes te kunnen realiseren. Toen deed de mogelijkheid zich voor 
om een prijs te winnen.  We zijn daar toen met jongeren mee aan de slag gegaan om te kijken of 
we op deze manier een startbudget konden genereren. We hebben de finale bereikt, helaas 
hebben we niet gewonnen. Wel een erg leerzame ervaring voor de jongeren en een leuke dag 
tijdens de finale. 
We zijn aangesloten bij de werkgroep rondom de ontwikkeling bij de Grote Speel, het 
sportterrein in Leende en hebben input vanuit jongeren verzorgd voor de rapportage die zij 
geven.  
 
Op de Dirk Hezius is afgelopen half jaar met de jongeren gewerkt aan een film over pesten. 
Kinderen van deze school hebben hier om gevraagd. Het jongerenwerk heeft samen met de 
kinderen de samenwerking met school gezocht en het project is wekelijks op school uitgevoerd.  
 
Tenslotte is er een inspirerende thaiboks-clinic georganiseerd met een voormalig 
wereldkampioen. Die vinden wekelijks plaats en het niveau wordt steeds hoger.  Hieraan hebben 
zo’n 10 jongeren meegedaan.  
2. Informatie, advies en hulpverlening 
We signaleren, geven informatie, advies, en 
preventief kortdurende hulpverlening, nazorg en 
hebben waar nodig contact met instellingen, 
Sociaal Team en organisaties. 
 
Deelname aan het Sociaal Team.  

In 2022 kunnen jeugdigen laagdrempelig 
én op de plekken waar zij zich begeven, 
terecht voor informatie en advies bij 
persoonlijke problemen en vragen. 
Signalen zijn bekend, geregistreerd en 
geanalyseerd. Deze worden opgepakt met 
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Kortdurend begeleiden en ondersteunen we 
jongeren in hun wensen en behoeften aan 
activiteiten, informatie, zorg, hulp, onderwijs, werk, 
wonen. 
 
In een individueel traject wordt daar waar mogelijk 
altijd eerst het persoonlijke netwerk van jongeren 
zelf betrokken. Waar nodig wordt ook het netwerk 
van het jongerenwerk of andere (zorg- en 
welzijns)organisaties betrokken. 
Past de kwestie niet binnen het jongerenwerk dan 
zal samen met de jongere en het eigen netwerk 
gezocht worden naar een passende oplossing. 
 
 

de coördinator van/de partners van het 
Sociaal Team. 
 
Jongeren hebben een antwoord op hun 
vragen, wensen en behoeften gekregen.  
Inzicht bieden in het aantal jongeren in 
een individueel traject. 
 
Het Sociaal Team kan de jongerenwerker 
inzetten indien men dit nodig acht. De 
jongerenwerker geeft signalen door over 
problemen bij jongeren aan het Sociaal 
Team. 
 
Bij problemen wordt een plan van aanpak 
opgesteld. De jongerenwerker kan in dat 
geval:  

- een adviserende rol vervullen 
- een bemiddelende rol vervullen 
- vertrouwenspersoon zijn naar de 

jongere 
- vertrouwenspersoon zijn voor 

professionals en partners 
- een actieve rol vervullen in de 

oplossing 
Eerste half jaar 
In alle gesprekken met jongeren en hun ouders wordt op een laagdrempelige manier advies en 
informatie gegeven. Dit kan gewoon tijdens het chillen op de inlopen gebeuren, op straat tijdens 
het ambulanten, overal. Wij krijgen vragen over de meest uiteenlopende onderwerpen: 
woonruimte, werk, middelengebruik, agressie, seksuele identiteit. 
We sluiten weer tweewekelijks aan bij het Sociaal Team. Van daaruit, maar ook op andere 
manieren komen jongeren bij ons terecht voor coachingstrajecten, kortdurend of langer. 
Afgelopen halfjaar hebben we in dit kader 8 jongeren intensief begeleid. Het gaat dan om 
jongeren die dakloos zijn of dreigen te worden, jongeren die weglopen van huis, jongeren die 
vast zijn gelopen tijdens de coronaperiode, jongeren die in hun thuissituatie vastlopen.  
 
Ook hebben we nog te maken gehad met de naweeën van de problemen die jongeren die 
betrokken waren bij de avondklokrellen nog steeds ondervinden, denk aan verlies van werk, 
moeilijk vinden van nieuw werk door het stigma van het meedoen met deze rellen.  
 
N.a.v. signalen van een ouder zijn we gestart met een behoeftepeiling naar huiswerkbegeleiding. 
In het verleden organiseerden we die. Die is toen gestopt door een gebrek aan deelnemers. Mocht 
daar nu weer behoefte aan zijn, dan gaan we die weer opstarten. 
Tweede half jaar 
Gesprekken met jongeren en hun ouders hebben nog steeds plaatsgevonden.  
 
We zijn gedeeltelijk nog aangesloten bij het Sociaal Team, daarna is er een gesprek met de 
coördinator van het Sociaal Team. Daar is afgesproken om het op een andere manier te gaan 
organiseren. We willen een meer kwalitatieve inbreng in het Sociaal Team gaan hebben dan 
kwantitatief met weinig resultaat.  We hebben daarom een teammiddag georganiseerd voor het 
sociaal team. Dit hebben we samen met jongeren gedaan. We hopen dit in de toekomst vaker 
gaan gebeuren. Daarnaast  is maandelijks overleg met de coördinator Sociaal Team. 
 
Wat betreft de huiswerkbegeleiding is er een behoeftepeiling gedaan. Daar is nog niks concreets 
uitgekomen.  
3. Ambulant/op straat 
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Het jongerenwerk legt proactief contact met 
jongeren. Er wordt contact gelegd  en onderhouden 
met jongeren op plekken waar zij zich ophouden. 
Het gaat hierbij om de openbare ruimte zoals 
jongerenontmoetingsplekken en het 
verenigingsleven, scholen en via sociale media. Het 
welbevinden van jongeren staat in dit contact 
centraal.  
 
Het jongerenwerk gaat proactief op jongeren af, 
zoekt verbinding en benut haar professioneel en 
infomeel netwerk. Denk daarbij aan buurtbewoners, 
politieagenten, vrijwilligers in het verenigingsleven, 
docenten, vrienden en familie. De doelgroep 
ondersteunen we met faciliteiten, kennis, inzicht en 
door het netwerk te verstevigen of te vergroten. 
 
Ambulant werk wordt gedaan op basis van 
prioriteit, inzicht van de jongerenwerker en 
ontwikkelingen binnen de wijken/dorpen.  
In samenwerking met buurt en partners wordt de 
overlast van jongeren aangepakt. 
De jongerenwerker monitort jeugdgroepen, legt 
contacten met jeugd(groepen), onderhoudt deze en 
analyseert groep en groepsleden. 

De groepen waar structurele aandacht 
aan besteed is zijn in kaart gebracht en  
de signalen zijn  besproken met de politie.  
Er is ingezet op ondersteuning aan 
jongeren en ouders/verzorgers. 
 
Inzicht bieden in de situatie (was/is), wat 
er gedaan en wat er veranderd is.  
 
De jongerenwerker zal op diverse locaties 
aanwezig zijn. Niet alleen op straat waar 
(lastige) groepen hangen, maar ook bij 
sportverenigingen, buurtschappen en 
daar waar veel jongeren te vinden zijn.  
 
De jongerenwerker heeft een groot 
netwerk opgebouwd onder de jongeren. 
Hij neemt deel aan de groepsapps van de 
verschillende jongerengroepen en weet in 
de groepsapps te acteren en te signaleren 
indien dat nodig blijkt. 

Eerste half jaar 
Via de Triangel zijn we in contact gekomen met kinderen in Leende, omdat die vorig jaar 
aangaven tijdens de inventarisatie voor de BMX-baan dat er meer bouwplaatsen dan 
speelplekken in Leende waren. Hier wilden we iets mee doen.  
De speeltuintjes zijn opgedeeld in zes groepen. Per groep waren er zo’n 8 leerlingen betrokken. 
Met zo’n 48 leerlingen hebben we de speeltuintjes in Leende  gefilmd en in virtual reality in beeld 
gebracht. We werken hiermee toe naar een presentatie om vanuit kinderogen de stand van 
zaken van de buitenruimte in beeld te brengen.  
De omgegooide tafeltennistafel op het skate-pleintje hebben we samen met jongeren, de 
gemeente en politie weer rechtgezet, ingegraven en opgeknapt. Ook de prullenbakken op dit 
terreintje waren vernield. We zijn met de jongeren die deze vernielingen hebben gepleegd in 
contact gekomen. Daarna zijn deze prullenbakken  met een soort graffitiproject door de jongeren 
weer opgeknapt.  
 
Bij de Kazerne buiten hebben we met jongeren een opruimactie gehouden. Opvegen van 
bladeren, vaak ook wel afval dat jongeren zelf hadden achtergelaten en alles wat daar bij elkaar 
waait.  
 
Bovenop het dak van de gymzaal bij het skatepleintje is er brand gesticht. Met de daders en hun 
ouders zijn we in contact gekomen. We hebben een avond gehouden waarin we met hun over het 
voorval hebben gesproken, inzicht hebben gegeven over verantwoordelijkheden en hebben 
gesproken over hoe dit in de toekomst voorkomen kan worden. Over dit alles is contact en 
afstemming geweest met de buurtbrigadier.  
 
Daarnaast hebben we natuurlijk onze wekelijkse bezoeken aan jongeren in de openbare ruimte 
die daar aan het chillen zijn. Opvallend is dat we  tijdens onze ambulante rondes meer sporen 
van hard drugs worden gevonden op straat.  
Tweede half jaar 
Afgelopen half jaar is het rustiger geweest met ambulanten. Rondom de Kazerne is er nog wel 
genoeg gaande. De jeugd leek zich te concentreren bij de Kazerne. Daar wordt wel veel energie in 
gestoken door de jongerenwerkers. Constatering vanuit het jongerenwerk is dat er onvoldoende 
handhaving beschikbaar is op straat. 
Natuurlijk is ook regelmatig de ronde door de gemeente gemaakt om jongeren te zoeken.  
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4. Preventie 
Op basis van trends en ontwikkelingen zowel 
landelijk als lokaal vinden preventie-activiteiten 
plaats op o.a. basisscholen.  
De volgende thema’s kunnen aan bod komen: 

• alcohol, 
• drugs, 
• social media, 
• pesten, 
• weerbaarheid. 

In overleg met de scholen kunnen ook andere 
onderwerpen aan bod komen. 
Tevens neemt het jongerenwerk deel aan de 
preventiewerkgroep en worden hieruit 
voortvloeiende activiteiten opgepakt.  

Er hebben preventieve activiteiten 
plaatsgevonden op de basisscholen 
waardoor er meer kennis onder jongeren 
is en jongeren beter weten wat de 
gevolgen zijn van hun gedrag en acties 
(alcohol, drugs etc.). 
 
Inzicht bieden in andere 
kwesties/activiteiten die vragen om een 
preventieve aanpak.  
 
Jongeren zijn weerbaarder gemaakt. 
Inzicht bieden in de effecten waaraan 
gewerkt is. 

Eerste half jaar 
We hebben eerste helft van het jaar nog weinig op scholen kunnen doen vanwege Corona. Ook 
nadat de maatregelen opgeheven waren, waren scholen nog redelijk afhoudend om activiteiten 
van buiten af naar binnen te halen. Wel zijn de contacten met scholen heel goed.  
 
Om toch met deze kinderen in contact te komen zijn we aan de slag gegaan met Virtual Reality. 
Op de Dirk Hezius hebben we een virtuele brainstorm uitgevoerd. Daar zijn een aantal ideeën uit 
voortgekomen. Daarmee is met de kinderen een film gemaakt over Corona, verveling en 
eenzaamheid. Dit was weer een oproep aan kinderen om met ideeën te komen en van daaruit is 
een lasergame georganiseerd in ’t Perron.  
 
Met deze groep kinderen is, in het kader van het bestrijden van eenzaamheid,  tijdens Corona 
ook een film gemaakt met jongeren die met het laser gamen  door wilden gaan om ze te bieden 
wat nog wel kon tijdens deze periode. Hiermee wilden ze ook andere jongeren inspireren om in 
contact te komen en samen op zoek te gaan naar wat wel kan.  
 
Met de Trumakkers zijn green screen foto’s gemaakt, waarin zij zichzelf hebben geplaats in een 
omgeving over 10 jaar. Hiermee werken we aan zoeken naar identiteit, wat is waar, wie ben ik, wie 
wil ik zijn. Wat is de invloed van social media. Hoe profileer je jezelf wel en niet en waarom.  
 
Ook zijn we dit jaar weer door  enkele basisscholen benaderd om te ondersteunen bij het 
vastleggen van de musical.  
 
In het kader van weerbaarheid en zelfvertrouwen organiseren we wekelijks kickbokstrainingen. 
Hier doen gemiddeld 8 jongeren aan mee. Deze worden aangemeld vanuit het Sociaal Team, door 
ouders en als wij zelf zien dat kinderen hier behoefte aan hebben, leiden we ze hier naartoe.  
Tweede half jaar 
We zijn gestart met het project Fijn in je Brein. Dit wordt een project rondom mentale 
gezondheid van jongeren, wat uiteindelijk moet leiden tot een expositie  in het voorjaar van 
2023. 
 
De Triangel gaf aan dat de kinderen moeilijk tot spelen kwamen in de pauzes. We zijn aanwezig 
geweest om dit te analyseren. Dit heeft naar onze mening vooral te maken met de inrichting van 
de speelplek. Daar zijn we in een ander traject natuurlijk al mee bezig. Om toch mee te denken 
voor een oplossing op de korte termijn hebben we daar een paar keer iets georganiseerd in de 
pauzes. De vervolgstap is dat we een aanbodboekje maken voor docenten, hoe zij dit aan kunnen 
pakken.  
5. Inzicht geven in trends en signalen 
Eerste half jaar 
Zoals onder het kopje ambulant al vermeld, komen we in de buitenruimte meer sporen van 
harddrugs tegen. Hierover maken we ons uiteraard enorme zorgen. We maken dit kenbaar bij 
diverse partners. 
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De aanhoudende verveling vanuit Corona heeft veel vandalisme veroorzaakt. Hier zijn we actief 
op ingesprongen. 
 
Zeker in het kader van preventie is het belangrijk te melden dat het onderwijs zo lang heeft stil 
gelegen dat zij externe partijen nog steeds buiten de deur houden. De opgelopen achterstanden 
willen zij terecht eerst inlopen. We hebben met scholen daarin nu wel andere wegen gevonden 
en zullen continu in overleg blijven over waar behoefte aan is. De activiteiten die we organiseren, 
sluiten steeds meer aan bij het bestaande curriculum waardoor we een aanvulling zijn in plaats 
van dat we nieuwe thematiek en onderwerpen aandragen. We versterken daardoor de binnen 
school behandelde onderwerpen.  
 
Tweede half jaar 
Afgelopen half jaar zijn we weer bij vrijwel alle scholen geweest. We zijn daar ook weer actief 
geweest met de kinderen.  
 
We worstelen nog steeds met het bedienen van verschillende doelgroepen binnen de beperkte 
ruimte die we hebben binnen ons pand. Dit brengt voor ons zorgen met zich mee.  
Hoe geven we het pand aan de buitenkant een uitstraling die toegankelijker is voor een grotere 
doelgroep? 
Uitbreiding uren jongerenwerk- algemeen 
Er is in 2022 meer ruimte voor projecten op basisscholen i.h.k.v. preventie en cultuur. Daarmee 
willen we laten zien dat het jongerenwerk er niet alleen is voor de zogenaamde 
probleemjongeren, maar voor alle jongeren. Ook voor hen die d.m.v. iets ‘leuks’ hun talenten 
willen ontwikkelen. Het jongerenwerk wordt bereikbaar voor een veel bredere doelgroep jongeren.  
 
Daarnaast gaat het jongerenwerk zich oriënteren op meer aanbod voor meisjes. Door projecten 
voor hen wordt de focus ook op deze doelgroep gelegd.  
 
Ook door de samenwerking met de combinatiefunctionaris 12-18 kan het jongerenwerk in 
contact komen een andere doelgroep jongeren.  
Door de uitbreiding van uren kan dit zonder in te moeten leveren op die jongeren waarbij het 
vast loopt. Jongerenwerk sluit aan het Sociaal Team en biedt de mogelijkheid om jongeren (met 
lichte hulpvragen) te laten aansluiten bij activiteiten. 
Eerste half jaar 
We constateren dat we diverse activiteiten tegelijkertijd kunnen organiseren, voorbereidingen 
voor nieuwe activiteiten kunnen uitvoeren en aandacht kunnen geven aan individuele jongeren 
die vastlopen. Daarnaast constateren we ook dat het extra aanbod voor meisjes nog niet van de 
grond is gekomen. Daar komt de focus in de 2e helft van het jaar op te liggen.  
Tweede half jaar 
De film op Dirk Hezius is voor een heel groot deel door meisjes gemaakt (70%). Ook de 
muziekkaravaan was goed bezocht door meiden. Jongerenwerkers hebben de indruk dat de 
uitstraling van het pand het geheel minder toegankelijk maakt voor meisjes. Daar ligt zoals 
hierboven ook al gezegd onze zorg. Hoe bedienen we de diverse doelgroepen (jongere jeugd, 
oudere jeugd, meisjes) in de beperkte ruimte die we hebben. 
Activiteiten uit 2021 die doorlopen  

• Uitvoeren van 2 MDT-trajecten 
• Sociale media uitbreiden en via deze weg aanwezig zijn in de digitale leefwereld van 

jongeren (o.a. Tiktok en Instagram) 
• Website onderhouden op gebied van activiteiten en nieuws. 
• Community building rondom de skatebaan en BMX-baan (opknapdagen en/of 

evenementen) 
• Snakegym (kick/thaiboksen). Voor jeugd vanuit het Sociaal Team is er mogelijkheid tot 

aansluiten 
• Jongeren podcast 
• Onderzoek speelvoorzieningen Leende 
• QR-Codes maken en verspreiden in buitenruimte (m.b.t. community’s en activiteiten) 
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• Bij behoefte aan en mogelijkheid toe ondersteunt het jongerenwerk bij activiteiten van 
de KPJ 

Eerste half jaar 
We hebben vanuit de MDT-trajecten van vorig jaar 2 follow-ups vormgegeven, de podcasts en de 
Superjam. De social media zijn we nog aan het uitbreiden, we zoeken nog naar de structuur 
daarin.  
 
Nog steeds lopen er contacten met kinderen en hun ouders rondom de skatebaan en BMX-baan. 
We constateren dat er steeds meer mensen zijn die bereid zijn om hun handen uit de mouwen 
te steken voor dit soort projecten.  
 
De Snakegym loopt. 
 
De voorbereidingen voor de jongerepodcast zijn in volle gang en deze worden in september en 
oktober uitgevoerd. Onderzoek naar de speelvoorzieningen is via virtual reality in gang gezet. De 
gemeente ziet en waardeert de participatie van jongeren en wil kijken hoe we dit in de toekomst 
kunnen waarborgen.  
Tweede half jaar 
Dit is langzaam over aan het gaan in reguliere projecten van het jongerenwerk, deze staan 
hierboven dan ook al beschreven: 

- Speelplekjes Leende 
- Podcast  
- Thaiboksen 
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Vrijwilligerswerk 
 

 
Uitvoering/Aanpak Resultaat 
1. Bemiddeling  
De VCHL houdt de website/het systeem bij 
(up to date) waarop de vacatures, de vraag 
en het aanbod voor geïnteresseerden, 
inzichtelijk zijn.  
 
Vrijwilligersorganisaties kunnen vacatures 
plaatsen op de website en hun vacatures 
doorgeven aan de vrijwilligerscentrale. 
 
Bij het werven en bemiddelen van 
vrijwilligers is aandacht voor de 
verschillende doelgroepen en wat zij nodig 
hebben.  

De vraag en het aanbod van vacatures voor 
vrijwilligers zijn inzichtelijk en overzichtelijk 
samengebracht, zodat er voor geïnteresseerden een 
helder beeld ontstaat van het aanbod in Heeze-
Leende.  
Vrijwilligers zijn actief bemiddeld naar 
vrijwilligerswerk. 
Vrijwilligers hebben leuk vrijwilligerswerk dat bij hen 
past, bijv. via maatjesproject. 
Vrijwilligersorganisaties kunnen via de vacaturebank 
hun vacatures laten zien en op deze manier 
vrijwilligers werven. 
 
Er wordt extra ingezet op het vinden van vrijwilligers.  
In 2022 gaan we verder met wervingsactiviteiten voor 
senioren. Daarnaast starten we een campagne 
gericht op jongeren. 
 
Er is specifiek aandacht voor cliënten van W&I.  

Eerste half jaar 
Het aantal mensen dat op zoek is naar vrijwilligerswerk was dit eerste halfjaar hoog. Dit zal zeker te 
maken hebben met Corona en het feit dat de samenleving weer open is gegaan en mensen dus 
graag ook weer actief iets willen betekenen. Er zijn diverse bemiddelingsgesprekken gevoerd dit 
halfjaar. Fijn is het om te merken, dat een aantal mensen daadwerkelijk een plek gevonden heeft, 
waar ze met veel plezier gestart zijn.  
 
Er zijn dit halfjaar 34 nieuwe vacatures  op de website geplaatst van 10 verschillende 
organisaties/verenigingen. Het betrof 9 organisaties die al bekend waren met de website en 1 
nieuwe organisatie die vrijwilligers zocht.  Verder zijn er 50 vacatures opnieuw behandeld die om 
verschillende redenen aandacht vroegen. Voor het grootste gedeelte kwam dit omdat de 
publicatiedatum was verstreken en we organisaties vroegen de vacature weer onder de loep te 
nemen zodat we zeker weten dat het aanbod op goedbezigheezeleende.nu actueel is.  
Wij krijgen alle goedkeurverzoeken binnen en bekijken dan of de vacature passend is. Zo niet dan 
nemen we contact op met de organisatie om ze hiermee te helpen.  
Dit halfjaar zijn er 7 advertenties verwijderd omdat de advertentie heeft opgeleverd wat gewenst 
was via de site (3x) of omdat op andere wijze de vraag/aanbod is ingevuld (1x), organisaties 
aangaven dat er niet wordt gereageerd op de advertentie (2x) of om een andere reden (1x). 
 
12 mensen hebben via de website gereageerd op een of meerdere vacatures. 7 vrijwilligers hebben 
naar aanleiding van het vacature-overzicht op heezeleende24.nl contact met ons opgenomen. 
Verder zijn er 3 personen die rechtstreeks contact met ons zochten om zich te oriënteren op 
vrijwilligerswerk in Heeze-Leende. Van al deze personen die op zoek zijn naar vrijwilligerswerk 
hebben wij met 8 van hen gesprekken gevoerd. De overige personen hebben bij de organisatie zelf 
een gesprek gehad. Door deze vrijwilligers te monitoren en ze na een aantal weken te bellen weten 
we dat er 10 personen passend vrijwilligerswerk hebben gevonden.  Een aantal vrijwilligers heeft 
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wegens privéomstandigheden moeten afzien van vrijwilligerswerk.  Een aantal mensen die wij 
hebben uitgenodigd n.a.v. hun reacties op de website heeft hier niet op gereageerd.   
 
In het eerste halfjaar hebben we de voorbereidingen voor de bijeenkomst voor mensen die met 
pensioen (zijn ge-) gaan weer opgepakt. Om alles goed voor te bereiden en ook omdat we niet weten 
of en wat er in het najaar mogelijk is, hebben we de datum nu vastgezet op 8 maart 2023.   
Tweede half jaar 
Ook in het 2e halfjaar was de bereidheid van inwoners om vrijwilligerswerk te doen groot. In totaal 
zijn er via de Vrijwilligerscentrale 19 personen toe geleid naar vrijwilligerswerk. Deze personen 
hebben contact met ons gezocht naar aanleiding van vacatures die ze vonden op 
goedbezigheezeleende.nu, via de vacature overzichten op heeze-leende24.nl, berichten op Facebook 
en Instagram en via via. We hebben door het spreekuur in Leende ook een paar mensen kunnen 
helpen aan vrijwilligerswerk. Veel personen waren zich aan het oriënteren op vrijwilligerswerk en 
hadden interesse in meerdere vacatures. Uiteindelijk zijn deze personen bij de best passende 
organisatie gestart. Van deze mensen zijn er 6 personen ingezet bij de noodopvang van de 
vluchtelingen in de Pompenmaker. Vanuit de Vrijwilligerscentrale hebben wij de oproep en 
coördinatie van de vrijwilligersgroep opgepakt samen met de sociaal makelaar. Er zijn tijdens de 
weken van de opvang in totaal zo’n 15 tot 20 betrokken vrijwilligers ingezet voor de kinderen en als 
taalmaatje voor de mannen.  
 
Vanuit de organisaties zijn er dit halfjaar 20 nieuwe vacatures geplaatst. Dit betrof 8 verschillende 
organisaties waarvan er 3 nieuwe organisaties waren die voor het eerst een vacature bij ons op de 
site plaatsten. In het geval van een daarvan was er via het spreekuur in Leende contact en hebben 
we uitgelegd hoe een advertentie op de website kon worden geplaatst. Vervolgens heeft de 
organisatie zelf een oproep geplaatst op de website zodat eventuele reacties ook meteen bij hun 
zelf binnen komen.   
 
Dit halfjaar zijn er 4 advertenties verwijderd omdat op andere wijze de vraag/aanbod is ingevuld 
(2x), organisaties aangaven dat er niet wordt gereageerd op de advertentie (1x) of de vacature is 
vervallen (1x). 
 
We zijn verder gegaan met de voorbereiding voor de bijeenkomst voor mensen die met pensioen 
(zijn ge-) gaan, we hebben geïnformeerd bij KNAL Leende of zij interesse hadden mee te werken, 
maar door drukte met hun eigen uitvoeringen konden zij geen medewerking verlenen. De Heezer 
Komedie is ook benaderd en zij zijn enthousiast en zouden binnen hun club bekijken of en wat zij 
kunnen betekenen. Alleen is dit niet mogelijk op 8 maart gezien ook de uitvoering van hun eigen 
toneelstuk, dus we zoeken naar een geschikte datum.  
2. Informatie en advies 
Het geven van informatie en advies aan 
burgers die behoefte hebben aan 
informatie over vrijwilligerswerk. 
Vrijwilligersorganisaties informeren over 
mogelijkheden omtrent vrijwilligerswerk. 
Cordaad Welzijn geeft ondersteuning bij 
het werven van bestuurvrijwilligers en hoe 
eventueel dit anders te organiseren. 

In 2022 zijn er adviezen gegeven en gesprekken 
gevoerd met vrijwilligers en organisaties. De adviezen 
hebben geleid tot een oplossing voor desbetreffende 
vrijwilligers of organisaties. 
 
Tijdens een sociaal café onderzoeken we waar 
behoeftes liggen en waar aandacht voor nodig is. In 
2022 zetten we hier de eerste acties op uit.  

Eerste half jaar 
We hebben dit eerste half jaar 10 organisaties voorzien van informatie en advies over een aantal 
actuele onderwerpen. Zo hebben we 2 organisaties geholpen die vragen hadden over de 
vrijwilligersverzekering. Omdat het hier veelal over inhoudelijke vragen ging hebben we deze 
organisaties in contact gebracht met Vrijwilligersnet Nederland zelf om die zaken met ze op te 
pakken. 
In 2 gevallen had de organisatie een vraag over de WBTR, hoe deze wet invloed heeft op hun 
bezigheden en of er voorbeelden waren van statuten. Met deze organisaties is contact geweest en 
hebben we een notaris ingeschakeld om inhoudelijk met een goed advies te komen. Ook hebben 
wij de organisaties uitgenodigd om deel te nemen aan het Webinar over de WBTR, die we met alle 
vrijwilligerscentrales van Cordaad Welzijn hebben georganiseerd. Hierover verderop meer.  
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Bij de andere 6 organisaties hebben wij tips gegeven en zijn we aan de slag gegaan met werving 
van vrijwilligers. Bij 2 van deze organisaties heeft dat inmiddels een vrijwilligers opgeleverd, de 
overige organisaties zoeken helaas nog vrijwilligers voor deze functies.   
Als laatste hebben wij een 2-tal vragen beantwoord over het aanvragen van de 
vrijwilligerswaardering.  
 
Om meer zichtbaar te zijn met alle activiteiten van Cordaad Welzijn waaronder de 
Vrijwilligerscentrale is er een wekelijks spreekuur in Leende gestart.  Dit om het idee dat Leende 
vaak over het hoofd wordt gezien te ontkrachten.  
Tweede half jaar 
Dit 2e halfjaar zijn er maar weinig vragen van organisaties binnen gekomen. Buiten advies over het 
opstellen van vacatures en helpen bij het werven van vrijwilligers bij 3 organisaties is er 1 vraag 
binnengekomen over hoe in aanmerking te komen voor de vrijwilligerswaardering in 2023 en van 
een vereniging uit Budel die schade hadden een vraag over de schade-afhandeling. Omdat de 
coördinator van Heeze-Leende vanuit Cordaad Welzijn de contactpersoon was tijdens het webinar 
hierover heeft deze vereniging uit Budel waarschijnlijk bij ons de vraag gesteld. Om deze persoon 
snel verder te helpen hebben wij de doorverwijzing opgepakt.  
N.a.v. de Vrijwilligerswaardering kwamen er een aantal signalen binnen over de beperkte 
inlevermogelijkheden bij een van de ondernemers. We hebben deze signalen opgepakt en 
afgehandeld.  
We hebben ons voorgesteld aan het nieuwe college van B & W en tijdens de Raadsinformatie-
avond. Op beide momenten hebben wij kunnen vertellen over de werkzaamheden en de rol van de 
Vrijwilligerscentrale Heeze-Leende. 
3. Promotie 
PR en marketing door publicaties, etc. 
waarin de VCHL laat zien waar zij 
vrijwilligers in kunnen ondersteunen en 
wat de voordelen kunnen zijn. 
De website wordt continu bijgehouden, 
onderhouden en voorzien van de laatste 
informatie. Ook de mogelijkheden die de 
VCHL heeft en biedt worden hierin 
meegenomen. 
De VCHL besteedt aandacht aan NL Doet. 
Bij organisaties wordt NL Doet onder de 
aandacht gebracht. Ook in publicaties 
wordt aandacht gevraagd voor NL Doet en 
worden mensen gewezen op de 
mogelijkheden. 

Persberichten en nieuwsbrieven (minimaal 4) zullen  
verschijnen via diverse mediakanalen. Nieuwsbrieven 
worden op de website geplaatst.  
Onderhouden en promoten van de 
vrijwilligerscentrale o.a. door het gebruik van de 
website. 
 
Deelname aan NL Doet en het verrichten van 
vrijwilligerswerk wordt onder een breed publiek 
gestimuleerd.  
In het kader van de landelijke campagne Mensen 
maken Nederland zijn we in Heeze-Leende gestart 
met een serie portretten van vrijwilligers. Dit loopt in 
2022 door. 

Eerste half jaar 
Dit half jaar hebben wij op verschillende manieren vrijwilligerswerk en/of de Vrijwilligerscentrale 
gepromoot. Allereerst door aankondigingen en persberichten in de lokale pers te plaatsen, dit 
waren veelal aankondigingen van de trainingen die we aanboden dit eerste halfjaar. Ook zijn er 3 
vacature overzichten verschenen op heeze24.nl. 
 
Ook zijn we dit halfjaar begonnen met ons wekelijkse spreekuur in MFA de Schammert, waar 
mensen uit Leende(rstrijp) kunnen binnenlopen als ze vragen hebben over vrijwilligerswerk of over 
andere diensten van Cordaad Welzijn. We zijn hier na de meivakantie mee gestart en zijn wekelijks 
aanwezig op maandagmiddag tussen 13.00 – 15.00 uur (m.u.v. feestdagen en schoolvakanties)  
 
Op 10 april waren wij aanwezig tijdens Heeze Leeft. We hebben toen diverse personen kunnen 
vertellen over vrijwilligerswerk en flyers uitgedeeld. We spraken mensen die net in de gemeente 
waren komen wonen en vrijwilligerswerk wilden doen om aansluiting te vinden en ook mensen die 
iets wilden betekenen omdat ze net met pensioen waren en meer tijd hiervoor vrij hadden.  
In het kader van NLDoet hebben we de klussen die gepland stonden onder de aandacht gebracht in 
een persbericht en op onze social media kanalen. Tijdens NLDoet zelf is de vrijwilligerscentrale 
Heeze-Leende ook weer aanwezig geweest om al die vrijwilligers te waarderen die zich tijdens deze 
dag inzetten. Niet alleen nieuwe vrijwilligers maar ook veel vrijwilligers die al verbonden zijn aan de 
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organisaties zetten tijdens deze dag weer hun beste beentje voor. Er waren dit jaar uiteindelijk 9 
klussen gaande waar zo’n 62 vrijwilligers zich inzetten.  
 
We hebben een nieuwe vrijwilliger geworven die aan de slag gaat met het schrijven van verhalen 
over vrijwilligerswerk in Heeze-Leende. Dit om een zo goed mogelijk beeld te geven van de 
mogelijkheden in Heeze-Leende om vrijwilligerswerk te doen en mensen te inspireren. Tevens is dit 
ook een vorm van waardering voor die vrijwilliger(s) en de organisatie zelf.  
Zij heeft haar eerste interview af. Nu willen we kijken hoe we dit gaan uitrollen.   
 
Verder zijn er op onze Facebookpagina met 115 likes zo’n 122 publicaties geweest. Denk hierbij aan 
aankondigingen van bijeenkomsten en het in de spotlight zetten van de vacante vacatures.  Op 
Instagram met 136 volgers zijn zo’n 108 publicaties verschenen.  
Als laatste is onze Nieuwsbrief voor eenieder die geïnteresseerd is in nieuws over vrijwilligerswerk, 
met 142 geadresseerden 6 keer verschenen. Hierin hebben onderwerpen gestaan als 
aankondigingen van bijeenkomsten, nieuws over de vrijwilligerswaardering, aanmelden 
organisatie/club voor een interview, veranderingen in de wet en regelgeving, oproep voor 
organisaties om deel te nemen aan NLDOET en HeezeLeeft, onderzoekje naar behoefte 
bestuurderscafé, tips over stimuleren van vrijwillige inzet en nieuws over Burendag.  
Tweede half jaar 
In dit 2e halfjaar van 2022 hebben wij op verschillende manieren vrijwilligerswerk en/of de 
Vrijwilligerscentrale gepromoot. Nogmaals met aankondigingen en persberichten in de lokale pers, 
dit waren veelal aankondigingen van ons spreekuur in de Schammert in Leende. Ook zijn er 5 
vacature-overzichten verschenen op heeze24.nl. 
Dit halfjaar is het wekelijks spreekuur verder gegaan. Hierdoor hebben we tenminste 3 vrijwilligers 
geholpen in hun zoektocht naar vrijwilligerswerk, is er contact geweest met 1 organisatie die we 
hebben kunnen helpen bij het werven van vrijwilligers en zijn er vragen gesteld over de andere 
diensten van Cordaad Welzijn. Ook  zorgt het voor spontane ontmoetingen met mensen die op dat 
moment geen contact opnemen maar wellicht wel aan Cordaad Welzijn in de toekomst denken.  
 
Rondje langs de Velden 
In de week tegen eenzaamheid is de Vrijwilligerscentrale samen met het Steunpunt Mantelzorg en 
Joost ’t Hoen van de GGZe en wethouder Maaike van Breugel op pad gegaan naar alle kernen binnen 
de gemeente om met mensen in gesprek te gaan over eenzaamheid. We deelden soep uit die 
gemaakt is door bezoekers van de inloop bij de Boei. Ook gaven we mensen kaarten gemaakt door 
Atelier Aventurijn die ze aan iemand konden geven/sturen om te weten dat ze aan die persoon 
denken. De kaarten en soep werden goed ontvangen.   
 
De verhalen rondom Vrijwilligers Vertellen geven een mooi beeld weer van de diversiteit aan 
vrijwilligerswerk in Heeze-Leende. De schrijfster heeft dit halfjaar 6 interviews gehouden met 
organisaties uit alle kernen en heeft geprobeerd een brede groep vrijwilligers in de spotlight te 
zetten.  We willen nu kijken of we nog meer verhalen willen vertellen, wij horen weinig reactie terug 
hierop van organisaties, buiten dat ze het wel heel leuk vinden dat hun vrijwilligers zo in het 
zonnetje worden gezet. Wellicht kunnen we deze verhalen bundelen en een klein 
vrijwilligersmagazine uitbrengen.  
 
Op onze Facebookpagina zijn met 122 likes en 145 volgers 77 publicaties geweest. Denk hierbij aan 
aankondigingen van bijeenkomsten en het in de spotlight zetten van de vacante vacatures.  Op 
Instagram met 139 volgers zijn 90 publicaties verschenen.  
De Nieuwsbrief voor eenieder die geïnteresseerd is in nieuws over vrijwilligerswerk, met 142 
geadresseerden is dit halfjaar 1 keer verschenen. Hierin hebben we aandacht besteed aan de Dag 
van de Vrijwilliger, aanmelden klussen voor NLDoet en de wijziging van de Vrijwilligersverzekering.  
4. Waardering 
Als blijk van waardering en erkenning 
organiseert de VCHL  een 
waarderingsactiviteit voor vrijwilligers van 
vrijwilligersorganisaties. 

Er heeft een waarderingsactiviteit plaatsgevonden 
voor vrijwilligers. Deze activiteit (bijv. vrijwilligers 
verwenmenu) is uitgevoerd en geëvalueerd en de 
vrijwilligers zijn tevreden. De waarderingsactiviteit 
wordt met gemiddeld een 7 of hoger beoordeeld. 

Eerste half jaar 
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Dit half jaar is de voorbereiding en het grootste deel van de uitvoering van de gemeentelijke 
vrijwilligerswaardering weer geweest.  Bij het benaderen van de ondernemers liepen we aan tegen 
de inflatie waar de ondernemers mee te maken hebben gehad. In overleg met de gemeente is het 
budget per bon verhoogd en krijgen de ondernemers € 7.50 vergoed en hebben een aanbod 
samengesteld t.w.v. € 10,00. Er is weer een leuk aanbod samengesteld, uit Sterksel levert de 
Broeders een bijdrage, uit Leenderstrijp werkt de Coop St Jan mee, uit Leende heeft ’t Biedermeierke 
een aanbod gedaan en in Heeze kan de bon worden besteed bij ’t Perron. Organisaties zijn 
gedurende het jaar opgeroepen zich aan te melden voor de nieuwsbrief om geen berichten te 
missen over  de Vrijwilligerswaardering. De termijn om bonnen aan te vragen liep van 1 t/m 15 mei. 
Na deze termijn waren alle 3000 beschikbare bonnen vergeven. Dit jaar zijn er wederom nieuwe 
organisaties bijgekomen die bonnen hebben aangevraagd. De verzilvertermijn loopt van 1 juni t/m 
31 juli 2022. De ondernemers hebben in juni laten weten dat de actie tot dusver goed loopt.   
Tweede half jaar 
Na de verzilvertermijn hebben we weer de balans opgemaakt. Er zijn in totaal 1747 bonnen 
ingeleverd bij de ondernemers.  Dorpshuis ’t Perron mocht 108 bonnen in ontvangst nemen, de 
Coop St Jan  610 bonnen, het Biedermeierke in Leende 378 en de Broeders in Sterksel  651 bonnen. 
Tijdens en na de actie kwamen er een aantal signalen binnen over de beperkte 
inlevermogelijkheden bij een van de ondernemers. We hebben deze signalen met de ondernemer 
besproken en teruggekoppeld naar de personen waar de signalen van kwamen  en afgehandeld. We 
zullen bij een volgende actie beter de kaders stellen en duidelijk communiceren richting de 
ondernemers als ook naar de vrijwilligers die gebruik maken van het aanbod.  
Voor de rest waren er weer louter positieve reacties van organisaties en ondernemers.  
5. Deskundigheidsbevordering 
Op aanvraag van organisaties of 
vrijwilligers worden trainingen/cursussen 
georganiseerd. Daarnaast organiseren we 
cursussen, die aansluiten bij trends en 
ontwikkelingen die wij zelf constateren. In 
publicaties, op website e.d. brengen wij 
mogelijk aanbod onder de aandacht. 
Jaarlijks onderzoeken we ook de 
belangstelling voor een aantal 
terugkerende trainingen. Bij voldoende 
belangstelling worden deze georganiseerd. 

Er worden minimaal 3 cursussen en/of trainingen 
gegeven, We sluiten aan bij landelijke 
ontwikkelingen en plaatselijke behoeftes.   
De kwaliteit (overall) van de trainingen van de VCHL 
wordt gemiddeld gewaardeerd met een voldoende of 
hoger. 
 
Het flexibeler maken en anders inrichten van 
vrijwilligerswerk wordt gepromoot zodat het 
verrichten van vrijwilligerswerk, met name in 
bestuursfuncties, aantrekkelijker wordt.  

Eerste half jaar 
Bij Sociaal Makelaar en de Vrijwilligerscentrale kwam vorig jaar een aanbod binnen van iemand die 
een opleiding tot gespreksleider moreel beraad aan het afronden was en die graag één of twee 
moreel beraden voor zorgvrijwilligers (maatjes, buddy’s etc.) wilde organiseren.  We hebben in 
overleg 2 datums geprikt in Heeze en in Leende. Op de bijeenkomst in Heeze kwam niemand af. In 
Leende zijn uiteindelijk 3 vrijwilligers gekomen. 

De werkgroep eenzaamheid is aan de slag gegaan en zet zich onder andere in voor een stukje 
deskundigheidsbevordering in de gemeente. Zo is er is een workshop ‘Signalen achter de voordeur’ 
geweest voor vrijwilligers. Aan de hand van eigen situaties en ervaringen zijn signalen besproken 
waar vrijwilligers alert op kunnen zijn. Tijdens de bijeenkomst kregen deelnemers ook 
vaardigheden om met onverwachte situaties om te kunnen gaan.  
Daarnaast is er voor inwoners die wel eens eenzaam zijn de training 'sociaal en communicatief 
vaardig' georganiseerd samen met de GGzE. Dit is voor inwoners die willen leren hoe ze contacten 
aan kunnen gaan en onderhouden. Tijdens drie bijeenkomsten werden sociale en communicatieve 
vaardigheden besproken en geoefend. 
 
In juni hebben wij met alle vrijwilligerscentrales uit het werkgebied van Cordaad Welzijn een 
Webinar gegeven i.s.m. Vrijwilligersnet Nederland over de vrijwilligersverzekering. Hier sloten 
uiteindelijk zo’n 18 personen bij aan waaronder ook verenigingen uit Heeze-Leende.  Er werd 
informatie over de verzekering gegeven en mensen konden vragen stellen over specifieke 
casussen.  
In mei hebben we met alle vrijwilligerscentrales uit het werkgebied van Cordaad Welzijn i.s.m. met 
het Notarishuys Veldhoven een Webinar verzorgd over de WBTR.  Notaris Jacqueline Erdkamp heeft 
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de regel toegelicht en wat e.e.a. voor verenigingen betekent.  Er waren 40 aanmeldingen en 
uiteindelijk namen zo’n 33 personen deel aan het Webinar. Ook hier namen verenigingen uit Heeze-
Leende aan deel.  
 
Omdat wij vaker horen van verenigingen dat er vraag is naar nieuwe bestuursleden en we daar een 
aantal keren in hebben mogen meedenken hebben we het idee opgevat om hier meer aandacht aan 
te besteden. Maar dan wilden we wel weten of hier animo voor was. Daarom hebben wij een klein 
onderzoekje uitgezet op onze website en in onze Nieuwsbrief voor het organiseren van een 
bestuurderscafé. De respons was minimaal. Er kwam  1 reactie en deze vereniging gaf aan er ook 
geen behoefte aan te hebben. Daarom hebben we voor nu besloten er geen actie op uit te zetten. In 
de andere gemeentes uit het werkgebied van Cordaad Welzijn is dit onderzoekje ook op dezelfde 
manier uitgezet maar daar waren uit alle gemeentes ook maar 7 reacties,  te weinig om concreet 
acties uit te zetten. We hebben besloten daarom de verenigingen vooral te voorzien door advies op 
maat en tips via de nieuwsbrief en andere persuitingen.  
Tweede half jaar 
Dit halfjaar zijn er geen bijeenkomsten georganiseerd. Wel zijn er contacten binnen de A2-
gemeentes over de nieuwe vrijwilligersverzekering. Hier worden in het voorjaar 
informatiebijeenkomsten voor georganiseerd.  
 
Bestuurders centraal.  
Vanuit de Vrijwilligerscentrales van Cordaad Welzijn hebben wij een overleg met Mark Molenaar 
van het NOV gehad over het bestuurderscentraal. In januari gaan we een bootcamp volgen om ook 
aan de slag te gaan met het bestuurderscentraal voor de verenigingen uit ons werkgebied.  
6. Verslaglegging en verantwoording 
De verslaglegging zal  gericht zijn op het 
aantonen van de behaalde resultaten. 

Per resultaatafspraak en per half jaar wordt 
gerapporteerd. Daarnaast worden de volgende 
gegevens verstrekt: 

• aantal koppelingen  
• aantal aangemelde vrijwilligersvacatures op 

goedbezigheezeleende.nu, 
• aantal ondersteuningsvragen van 

organisaties of vrijwilligers, 
• aard van de ondersteuningsvragen, 
• aantal nieuwsbrieven,  vacature-overzichten 

op Heeze24, aantal verstuurde persberichten 
en aantal Facebookposts en Instagramposts, 

• aantal deelnemers aan de 
waarderingsactiviteit, 

• beoordeling waarderingsactiviteit, 
• aantal deelnemers van cursussen, 

trainingen, bijeenkomsten, intervisies etc. 
Eerste half jaar 

• aantal koppelingen: 22 
• aantal aangemelde vrijwilligersvacatures op goedbezigheezeleende.nu: 34 nieuwe en 50 

nieuw behandeld 
• aantal ondersteuningsvragen van organisaties of vrijwilligers: 12 
• aard van de ondersteuningsvragen: 6 over werving 

2 over de WBTR, 2 over de vrijwilligersverzekering, 2 over de vrijwilligerswaardering 
• aantal nieuwsbrieven: 6 
•  vacature-overzichten op Heeze24: 3 
•  aantal verstuurde persberichten: 5  
• aantal Facebookposts: 122   
• Instagramposts: 108 
• aantal deelnemers aan de waarderingsactiviteit: n.v.t. 
• beoordeling waarderingsactiviteit: n.v.t. 
• aantal deelnemers van cursussen, trainingen, bijeenkomsten, intervisies etc.: 67 
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Tweede half jaar 
• aantal koppelingen: 19 
• aantal aangemelde vrijwilligersvacatures op goedbezigheezeleende.nu: 20 nieuwe en 33 

opnieuw behandeld 
• aantal ondersteuningsvragen van organisaties of vrijwilligers: 5 
• aard van de ondersteuningsvragen: 3 over werving, 1 over de vrijwilligersverzekering, 1 over 

de waardering.  
• aantal nieuwsbrieven: 1 
•  vacature-overzichten op Heeze24: 5 
•  aantal verstuurde persberichten: 7 
• aantal Facebookposts: 77 
• Instagramposts: 90 
• aantal deelnemers aan de waarderingsactiviteit: 1747 
• beoordeling waarderingsactiviteit: 8 
• aantal deelnemers van cursussen, trainingen, bijeenkomsten, intervisies etc.: n.v.t. 

7. Trends en Signalen 
Nederland heeft een enorme infrastructuur voor vrijwilligerswerk. Met bijna de helft van Nederland 

die als vrijwilliger actief is, is er geen sprake van een tekort maar een moordende concurrentie. Er 

zijn wel wat zaken veranderd ten opzichte van vroeger. Zo is de beschikbaarheid van de vrijwilliger 

belangrijker geworden voor succes. De agenda van de organisatie bepaalt niet meer wanneer het 

vrijwilligerswerk plaatsvindt. Organisaties dienen dus flexibeler om gaan met wanneer de 

vrijwilliger kan komen helpen. Ook zijn constructies waarin groepen mensen voor één dag samen 

ergens helpen al een tijdje in opkomst. Projectmatig meehelpen ipv wekelijks een ochtend.   

 

Het werven van bestuursleden blijft een speerpunt. Dit kan te maken hebben met het feit dat 

gedacht wordt dat besturen ingewikkeld is, veel tijd kost en daardoor de bereidheid niet groot 

genoeg is. Het lijkt erop dat besturen ook niet weten hoe ze kunnen veranderen.  
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Mantelzorgondersteuning 
 

 
Uitvoering/Aanpak Resultaat 
1. Informatie en advies 
Mantelzorgers kunnen terecht voor 
informatie en advies rondom 
mantelzorgvragen. Er is aandacht voor 
jonge mantelzorgers en werkende 
mantelzorgers. 
 
Vragen over dementie en vervangende 
zorg (respijtzorg) worden ondersteund 
en daar waar nodig wordt advies 
gegeven. 

Er is een mantelzorgconsulent beschikbaar. Deze 
geeft algemeen en persoonlijke informatie en advies. 
Het Steunpunt Mantelzorg heeft 
voorlichtingsmateriaal waar mantelzorgers en 
organisaties gebruik van kunnen maken. 
Adviezen en ondersteuning zijn waar nodig gegeven. 
 
In 2022 wordt aandacht besteed aan vervangende 
zorg (respijtzorg) en de respijtwijzer wordt 
geactualiseerd. Er is aandacht voor ontspoorde 
mantelzorg en voor Het Jaar van de 
Ouderenmishandeling. 

Eerste half jaar 
Er is een folder verspreid en er is aandacht geweest voor de rol van het steunpunt. Er is 
samenwerking gezocht met alle leden van het Sociaal Team, zowel jeugd als volwassenen. 
Door deze contacten proberen we het steunpunt op het netvlies te houden van onze 
professionele partners en hopen we ze te blijven herinneren aan de preventieve rol die we kunnen 
spelen. 
Er zijn verschillende nieuwsbrieven uitgegeven waarin we aandacht besteden aan het 
programma van het steunpunt en we geven daar waar het kan extra informatie. 
We zijn met het steunpunt getraind in het afnemen van de methodiek “Bordje Vol”. Dit is een 
methodiek waarbij mantelzorgers inzicht krijgen in hun belasting en hun rol die ze zelf 
kunnen/moeten pakken in het zoeken en aangaan van verlichting in hun overbelaste rol. Soms is 
dit een oplossing in het krijgen van inzicht, soms een oplossing in het vragen van hulp. 
 
Om meer zichtbaar te zijn met alle activiteiten van Cordaad Welzijn, waaronder het  Steunpunt 
Mantelzorg, is er een wekelijks spreekuur in Leende. Dit om beter zichtbaar te zijn in Leende. 
 
Er zijn zo’n 4 individuele gesprekken geweest met mantelzorgers om te bespreken wat het 
steunpunt kan betekenen in hun situatie. In sommige gevallen heeft dit geleid tot extra 
afspraken en is de belasting van de mantelzorger in beeld gebracht. In andere gevallen gaat het 
om attenderen op bestaande activiteiten die er al zijn zoals het Alzheimercafé en het 
programma-aanbod van ons eigen steunpunt. 
Tweede half jaar 
Diverse folders zijn verspreid bij verschillende activiteiten waar wij aan deel hebben genomen.  
Het spreekuur in de Schammert hebben wij gecontinueerd.  Dit spreekuur wordt nauwelijks 
bezocht. De vraag is nu of het wenslijk is om dit spreekuur voort te zetten.  Dit vergroot wel de 
zichtbaarheid maar we merken nog geen effect in extra vragen vanuit Leende rondom 
mantelzorg.  
 
In het kader van jonge mantelzorgers hebben we rond de Dag van de Mantelzorg een workshop 
Graffiti georganiseerd.  Daar is er een ondersteuningsgesprek  met een van de jonge 
mantelzorgers uit voortgekomen. 
Dit halfjaar hebben wij zo’n 11 kennismakingsgesprekken gevoerd. Alle nieuwe mantelzorgers 
worden actief benaderd om zo’n kennismaking te plannen. Dit om verwachtingen rondom het 
steunpunt helder te krijgen.  Hieruit zijn vervolgens 2 individuele trajecten gestart.  
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Tijdens een van de bijeenkomsten van het Geheugenhuis heeft het Steunpunt Mantelzorg zich 
gepresenteerd en voorlichting gegeven. 
We hebben ons voorgesteld aan het nieuwe college van B & W  en tijdens de Raadsinformatie-
avond. Op beide momenten hebben wij kunnen vertellen over de werkzaamheden en de rol van 
het steunpunt Mantelzorg.  
Verder waren wij aanwezig bij de meedenksessie Leende over wonen en ouderen. 
 
 
2. Emotionele ondersteuning  
Emotionele ondersteuning wordt 
gegeven aan mantelzorgers door: 

- Lotgenotencontact: Cordaad 
Welzijn coördineert en 
organiseert contacten met 
lotgenoten. 

- Emancipatie van de 
mantelzorger: door middel van 
gesprekken met mantelzorgers, 
cursussen en trainingen voor 
mantelzorgers wordt gewerkt 
aan de emancipatie van 
mantelzorgers. 

 
 
Aanpak eenzaamheid 

Lotgenotencontacten zijn ondersteund en waar 
mogelijk zelfstandig verder gegaan. Het streven is 
dat naast bestaande groepen in 2022 het 
mantelzorgcafé te starten.  
Met bestaande lotgenotencontacten wordt contact 
gehouden, zodat zij weten waar ze terecht kunnen bij 
vragen.  
Alle mantelzorgers die zich aanmelden krijgen een 
kennismakingsgesprek aangeboden. In het 
kennismakingsgesprek wordt er gesproken over de 
ondersteunende rol die de mantelzorgconsulent kan 
betekenen en wordt er gewerkt met de methodiek 
Bordje Vol om inzicht te krijgen in de balans tussen 
draagkracht en draaglast van de  mantelzorger. 
 
Samen met Lumens wordt uitvoering gegeven aan 
het plan van aanpak eenzaamheid. We doen dit voor 
allerlei doelgroepen en sluiten aan bij wat er lokaal al 
aanwezig is. Dit gebeurt in overleg en afstemming 
met gemeente Heeze-Leende. 

Eerste half jaar 
Veel van onze bijeenkomsten vallen onder de noemer van lotgenotencontact, maar dragen ook 
bij aan deskundigheidsbevordering en zijn een vorm van waardering.   
Een wandeling met lunch of mindfull walk, zoals we die georganiseerd hebben, zijn wat ons 
betreft ook een stukje waardering voor de mantelzorger.  
 
Ook de inlopen voor jonge mantelzorgers die we dit eerste halfjaar 3 keer hebben georganiseerd 
zijn, buiten het feit dat het lotgenotencontact betreft, ook een vorm van waardering. Jonge 
mantelzorgers kunnen hier desgewenst met leeftijdsgenoten praten, sparren en vooral zichzelf 
zijn zonder hun zorgen. Ook zijn we in de Week van de Jonge Mantelzorger gezellig gaan bowlen 
met een 4-tal jonge mantelzorgers en hun vriendje of vriendinnetje.  
 
Verder hebben we in Leenderstrijp onder het genot van een kop koffie of thee met vlaai met de 
mantelzorgers aldaar gesproken. 
 
We hebben veel tijd geïnvesteerd in de opstart van het Geheugenhuis dat in juli begint. We 
ondersteunen daarbij de vrijwilligers die het Geheugenhuis draaien. 
 
Ook zijn we gestart met de voorbereiding voor de  brussencursus in september/oktober en 
bezoek aan de Knit en Knot beurs met de deelnemers van de handwerktafel. 
 
We maken onderdeel uit van de werkgroep ‘Een tegen eenzaamheid’. We hebben een aantal keren 
bij elkaar gezeten om zaken kort te sluiten, te bespreken etc.  
De werkgroep Eenzaamheid is aan de slag gegaan en zet zich onder andere in voor een stukje 
deskundigheidsbevordering in de gemeente. Zo is er is een workshop ‘Signalen achter de 
voordeur’ geweest voor vrijwilligers. Aan de hand van eigen situaties en ervaringen zijn signalen 
besproken waar vrijwilligers alert op kunnen zijn. Tijdens de bijeenkomst kregen deelnemers ook 
vaardigheden om met onverwachte situaties om te kunnen gaan.  
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Daarnaast is er voor inwoners die wel eens eenzaam zijn de training 'sociaal en communicatief 
vaardig' georganiseerd samen met de GGZe. Dit is voor inwoners die willen leren hoe ze contacten 
aan kunnen gaan en onderhouden. Tijdens drie bijeenkomsten werden sociale en 
communicatieve vaardigheden besproken en geoefend. 
 
 
 
Tweede half jaar 
Het Geheugenhuis heeft nu een aantal keer plaatsgevonden. Hier zijn wij beperkt aanwezig 
geweest. Ook omdat deze activiteit plaatsvind op het moment dat wij niet werken. De vrijwilligers 
weten dit en kunnen de activiteit zelfstandig uitvoeren, dit lukt ze ook en wij zijn indien nodig 
aanwezig.  
 
De werkgroep Eenzaamheid continueert en dit heeft geleid tot de uitvoering van een aantal 
activiteiten waaraan wij ook hebben deelgenomen. Zo is er een poster rondom eenzaamheid 
ontwikkeld waar de diensten van Cordaad Welzijn op staan vernoemd en de activiteit ‘rondje 
langs de kernen’ samen met de GGZe en de sociaal makelaar heeft plaatsgevonden.  
Na de inlopen voor jonge mantelzorgers in het eerste halfjaar is er in het 2e halfjaar 1 activiteit 
georganiseerd. We hebben in het kader van de Dag van de Mantelzorg een graffitiworkshop  
samen met het jongerenwerk georganiseerd. Hier hebben zo’n 10 jongeren aan deelgenomen. We 
krijgen hier vaak complimenten over. Dit wordt enorm gewaardeerd merken we. 
 
De brussencursus die al in voorbereiding was, is vanwege te weinig aanmeldingen niet door 
kunnen gaan. Samen met het sociaal team jeugd wordt nog gekeken waar het gebrek aan 
belangstelling vandaan komt.  
 
Er was te weinig animo voor het uitje naar de Knit en Knot beurs  voor deelnemers aan de 
Handwerktafel omdat de randvoorwaarden rondom het vervoer niet passend waren voor de 
meeste deelnemers. In het voorjaar van 2023 komt er een alternatief uitje wat beter past bij de 
wensen en behoeften van de deelnemers.  
 
Er is een fietstocht georganiseerd voor mantelzorgers met hun zorgvragers met aansluitend een 
lunch. We hebben voor deze fietstocht gebruik willen maken van de duofietsen en de riksja’s van 
de St Heeze Fietsen Alle Jaren maar helaas vanwege het slechte weer is alleen de lunch 
doorgegaan. Bij deze lunch waren 3 mantelzorgers, 2 zorgvragers en 1 vrijwilliger van St Heeze 
Fietsen Alle Jaren aanwezig. 
3. Praktische ondersteuning 
Inzetten van vrijwilligers praktische 
ondersteuning wanneer dit 
mantelzorgers verlicht bij hun zorg, 
dichtbij de mensen. 
Er wordt op basis van de vraag, een 
aanbod gedaan op het gebied van 
praktische ondersteuning om 
mantelzorgers te ontlasten.  
De praktische ondersteuning werkt o.a. 
samen met de sociaal makelaar, 
Stichting. Sint-Maarten, Stichting 
Welzijn & Zorg uit Leenderstrijp, de 
Zorgcoöperatie in Leende en de 
werkgroep Wonen Welzijn Zorg in 
Sterksel. 
Het bieden van ondersteuning doen wij 
op maat, in afstemming met het Sociaal 
Team en andere partners indien nodig. 
Het steunpunt werkt intensief samen 
met VCHL voor het werven van (nieuwe) 

Buurtbewoners en vrijwilligers uit de omgeving 
worden ingezet voor praktische ondersteuning. 
 
 
Inwoners waarbij een mantelzorger actief is, kunnen 
praktische ondersteuning ontvangen  wanneer zij 
daar een beroep op doen. Wij bemiddelen actief 
hierin, hetzij direct, hetzij door het in contact 
brengen met externe instanties.  
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vrijwilligers met de juiste kwaliteiten, 
kennis en ervaring. 
Eerste half jaar 
Omdat we veel van onze vrijwilligers door corona al een tijd niet hadden gezien of gesproken, 
hebben wij met alle vrijwilligers weer een gesprek gehad. Dit om te horen hoe het met ze ging, 
waar behoeftes lagen en ook om zaken te bespreken die voor hun belangrijk waren. We hebben 
met 14 vrijwilligers gesproken. De neuzen staan weer dezelfde kant op en we weten elkaar weer te 
vinden.  
 
Er zijn nog zo’n 10 mantelzorgers die door vrijwilligers worden ondersteund. Er zijn weinig nieuwe 
vragen binnengekomen. Een aantal vrijwilligers is gestopt vanwege o.a. eigen gezondheid, 
verhuizing, meer rust nodig.  Soms komen er ook vragen bij ons binnen die niet bemiddelbaar 
zijn.  
Tweede half jaar 
Er zijn weer erg weinig vragen binnen gekomen, enkel 2 via de zorgtrajectbegeleiders. Deze 
personen hebben vervolgens toch afgezien van het aanbod. Van de ondersteuning die plaatsvond 
in het eerste halfjaar lopen nog steeds 9 contacten door.  
4. Belangenbehartiging 
De mantelzorgconsulent neemt deel aan 
het Sociaal Team, het Platform 
Mantelzorg en de werkgroep dementie 
vriendelijke gemeenschap. 
 
Het Steunpunt Mantelzorg zet zich actief 
in op het benutten van het netwerk. 
Het Steunpunt Mantelzorg legt 
verbindingen met organisaties die 
contact hebben met mantelzorgers en 
hulpvragers. 

De mantelzorgconsulent zorgt binnen het Sociaal 
Team voor de koppeling tussen informele zorg en de 
formele zorg, en stemt waar mogelijk vraagstukken 
rondom mantelzorg af.  
Door deelname aan het Platform Mantelzorg is er 
samenwerking met andere organisaties uit het 
netwerk, zoals GGD, GGzE en de 
thuiszorgorganisaties. 
 
De mantelzorgconsulent besteedt in 2022 meer 
aandacht aan de verbinding met 
zorgtrajectbegeleiders en praktijkondersteuners om 
de rol van het steunpunt bij deze groep onder de 
aandacht te brengen. 
 
Het Steunpunt Mantelzorg kent de weg op het terrein 
van mantelzorg, zowel lokaal, regionaal als landelijk. 
De organisaties zijn gestimuleerd mantelzorgers te 
ondersteunen. 

Eerste half jaar 
Het Platform Mantelzorg is gestopt i.v.m. tijdsdruk van alle leden. De leden komen we ook tegen 
in andere netwerken waardoor dit geen nadelige gevolgen heeft voor het steunpunt mantelzorg. 
Mantelzorgers komen via diverse kanalen in beeld.   
 
Vanuit de werkgroep Dementievriendelijke Gemeenschap heeft het steunpunt een rol opgepakt 
in het ondersteunen van vrijwilligers die het Geheugenhuis draaien.  
We sloten verder aan bij overleggen van de St Seniorenbelangen en hebben overleg gehad met de 
Zorgtrajectbegeleiders en informele gesprekken met de sociaal makelaar, welzijnsconsulent en 
dorpsondersteuners.  
 
Ook stond een bijeenkomst met de zorgtrajectbegeleiders gepland maar vanwege te weinig 
aanmeldingen is deze niet doorgegaan. We hebben dit daarna wel besproken met de ZTB maar 
geen concrete acties hierop uitgezet.  
Tweede half jaar 
Het Geheugenhuis heeft nu een aantal keer plaatsgevonden. Hier zijn wij beperkt aanwezig 
geweest. Ook omdat deze activiteit plaatsvindt op het moment dat wij niet werken. De 
vrijwilligers weten dit en kunnen de activiteit zelfstandig uitvoeren, dit lukt ze ook en wij zijn 
indien nodig aanwezig.  
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We sloten verder aan bij overleggen van de St Seniorenbelangen en hebben overleg gehad met de 
Zorgtrajectbegeleiders en informele gesprekken met de sociaal makelaar, welzijnsconsulent en 
dorpsondersteuners.  
 
Er hebben 2 gesprekken plaatsgevonden met een docent Danssant bewegen van de Fontys 
Hogeschool om zijn project rondom bewegen en dementie in Heeze-Leende te introduceren. Dit 
heeft geleid tot contact met de werkgroep Dementie Vriendelijke Gemeente. Ook zijn we bezig 
met de  Alzheimer dag in 2023. De voorbereidingen zijn in gang gezet omdat bleek dat de 
werkgroep DVG iedere keer achter de feiten aanliep.  
 
Deelname aan informatieavond wonen, welzijn en zorg in Leende om samen na te denken over de 
toekomst in het aanpakken van vergrijzing, georganiseerd door de KBO Leende.  
 
Binnen het Sociaal Team is er in de 2e helft meer aandacht gevraagd voor mantelzorg wat 
resulteert in een mogelijke actieve betrokkenheid bij casussen in 2023.  
5. Deskundigheidsbevordering en voorlichting  
Het Steunpunt Mantelzorg organiseert 
voorlichtingsbijeenkomsten waarbij 
rekening gehouden wordt met lokale 
behoefte van de mantelzorgers. 
 
Vrijwilligers binnen de praktische 
ondersteuning krijgen training om hun 
werk optimaal te kunnen doen. 

Ieder kwartaal vindt er minstens één 
voorlichtingsactiviteit plaats waarin bijvoorbeeld een 
bijdrage wordt geleverd aan het versterken van eigen 
kracht en het signaleren van problemen. Deze 
voorlichtingsbijeenkomsten worden gemiddeld 
gewaardeerd met een voldoende of hoger. 
 
Er worden diverse momenten van intervisie, overleg, 
training of scholing georganiseerd waaraan 
betrokken vrijwilligers minimaal 2x per jaar kunnen 
deelnemen. Ook het trainen en scholen van de 
signaalfunctie is hier een onderdeel van. 

Eerste half jaar 
We hebben in februari een lezing met en over Bureau Sociaal Raadsliedenwerk georganiseerd. Dit 
in de vorm van een Webinar. De diensten en regelingen waar BSR mee kan helpen werden 
uitvoerig behandeld.  
 
Er bestond al langer de vraag om wat meer inzicht te geven in de verschillende vormen van 
respijtzorg. Om hier een antwoord op te geven is er een samenwerking gezocht met de 
Mantelzorgmakelaars hier uit de omgeving en hebben we een drietal lezingen opgestart rondom 
respijtzorg. Op drie verschillende dagen, op drie verschillende tijdstippen zodat er iets te kiezen 
valt voor de mantelzorger. Twee zijn er in eerste half jaar uitgevoerd en de derde staat gepland in 
september. 
 
Verder delen we handvatten en tips voor mantelzorgers in onze Nieuwsbrieven.  
Tweede half jaar 
In september vond de 3e bijeenkomst plaats over respijtzorg.  
 
We hebben in november weer een lezing over het vrijwillig levenseinde georganiseerd. Dit is een 
thema waar ieder jaar veel mensen interesse in hebben. Deze bijeenkomst organiseerde wij 
hybride, men kon zowel digitaal als fysiek deelnemen. De avond was weer zeer informatief.  
 
In december heeft er een digitale bijeenkomst plaatsgevonden over de mantelzorgondersteuning 
in de zorgverzekering 2023. Mantelzorgmakelaar Elly Aarts – van Schalen heeft deze bijeenkomst 
begeleid. Deze bijeenkomst boden wij weer hybride aan maar door te weinig aanmeldingen voor 
de fysieke bijeenkomst is de bijeenkomst alleen digitaal doorgegaan.  
6. Waardering 
Waarderingsactiviteit: het Steunpunt 
Mantelzorg organiseert, eventueel met 
hulp/ondersteuning van andere 
organisaties/ bedrijven, een 
waarderingsactiviteit.  

Er vindt een waarderingsactiviteit plaats voor 
mantelzorgers rond de dag van de mantelzorg, bijv. 
het Mantelzorg Verwen Menu. 
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Eerste half jaar 
In het eerst halfjaar zijn natuurlijk ook weer de eerste voorbereidingen getroffen voor het 
mantelzorgverwenmenu dat wij in november mogen uitreiken aan de mantelzorgers van Heeze-
Leende.  
Tweede half jaar 
In november hebben we weer de Mantelzorgwaardering georganiseerd. Vanwege het succes van 
het Mantelzorgverwenmenu hebben we weer gekozen voor deze opzet. Mantelzorgers die bij ons 
zijn geregistreerd krijgen automatisch deze waardering. Ook kunnen mantelzorgers zichzelf 
eenmalig bij ons melden voor de waardering. Er zijn zo’n  349  mantelzorgers verblijd met deze 
waardering. 
7. Promotie  
PR en marketing door publicaties, etc. 
waarin het Steunpunt laat zien waar zij 
mantelzorgers in kunnen ondersteunen. 
Het steunpunt mantelzorg geeft door 
middel van publicaties relevante 
informatie voor mantelzorgers. 

Er is een nieuwbrief voor mantelzorgers en er is 
aandacht voor mantelzorg en het Steunpunt 
Mantelzorg in de media. De nieuwsbrief wordt 
minimaal 6 keer per jaar uitgebracht. Bij extra 
nieuwswaarde zal dit vaker gebeuren. 
 
Aanmelding voor de nieuwsbrief kan op lichte wijze 
(alleen e-mailadres) via de website. Nieuwsbrieven 
worden op de website van Cordaad Welzijn geplaatst. 

Eerste half jaar 
De Nieuwsbrief is dit halfjaar 4 keer verschenen. Hierin hebben we mantelzorgers geïnformeerd 
over o.a. nieuws en ontwikkelingen rondom corona en mantelzorg, diverse themabijeenkomsten, 
nieuws over landelijke, regionale en lokale  initiatieven voor mantelzorgers, methodiek Bordje Vol 
etc. 
 
Ook zijn er diverse persberichten verstuurd naar onze lokale perscontacten.  Dit gebeurde dit 
halfjaar 11 keer.  
 
Verder waren we op 10 april aanwezig tijdens Heeze Leeft. We hebben toen diverse personen 
kunnen vertellen over het Steunpunt Mantelzorg en we hebben flyers uitgedeeld.  
Tweede half jaar 
De Nieuwsbrief is dit halfjaar 5 keer verschenen. Hierin hebben we mantelzorgers geïnformeerd 
over o.a. nieuws en ontwikkelingen rondom corona en mantelzorg, diverse themabijeenkomsten, 
de mantelzorgwaardering , de opening van het mantelzorgcafé en nieuws over landelijke, 
regionale en lokale  initiatieven voor mantelzorgers, methodiek Bordje Vol etc,  
 
Ook zijn er diverse persberichten verstuurd naar onze lokale perscontacten.  Dit gebeurde dit 
halfjaar 8 keer. Op  Facebook hebben we 43 berichten geplaatst.  
8. Verslaglegging en verantwoording 
De verslaglegging zal  gericht zijn op het 
aantonen van de behaalde resultaten. 

Per resultaatafspraak en per half jaar wordt 
gerapporteerd. Daarnaast worden de volgende 
gegevens verstrekt. 
• aantal geregistreerde mantelzorgers: 277 
• aantal ondersteuningsvragen 
• aard van de hulpvragen per categorie: 
• aantal vrijwilligers dat betrokken is bij de 

praktische ondersteuning; 14 
• aantal deelnemers aan waarderingsactiviteit:  
• aantal cursussen, trainingen, 

voorlichtingsbijeenkomsten enz. 43 deelnemers 
• klanttevredenheid voorlichtingsbijeenkomsten 
• aantal nieuwsbrieven, publicaties: 17 

Eerste half jaar 
• aantal geregistreerde mantelzorgers: 277 
• aantal ondersteuningsvragen 
• aard van de hulpvragen per categorie: 



 
 

Jaarverslag Heeze-Leende 
 

 

 
 

 

21 

• aantal vrijwilligers dat betrokken is bij de praktische ondersteuning; 14 
• aantal deelnemers aan waarderingsactiviteit:  
• aantal cursussen, trainingen, voorlichtingsbijeenkomsten enz.35 deelnemers 
• klanttevredenheid voorlichtingsbijeenkomsten 
• aantal nieuwsbrieven, publicaties: 17 
Tweede half jaar 
• aantal geregistreerde mantelzorgers: 312 
• aantal ondersteuningsvragen: 24 
• aard van de hulpvragen per categorie: 
• aantal vrijwilligers dat betrokken is bij de praktische ondersteuning; 9 
• aantal deelnemers aan waarderingsactiviteit: 349 
• aantal cursussen, trainingen, voorlichtingsbijeenkomsten enz. deelnemers: 3 trainingen met 

in totaal 43 deelnemers 
• klanttevredenheid voorlichtingsbijeenkomsten: geen reacties terug gekregen 
• aantal nieuwsbrieven, publicaties: 13 
• 62 volgers op facebook 
9. Inzicht geven in trends en signalen 
Eerste half jaar 
We merken dat mantelzorgers na de afgelopen 2 jaar andere prioriteiten hebben. Er worden 
andere keuzes gemaakt, wellicht meer gericht op ontspanning en minder op informatie vergaren. 
Daarbij merken we dat de drempel om online deel te nemen aan informatiebijeenkomst lager is 
dan voorheen. Het is makkelijk om online deel te nemen, meer anoniem, en overal te volgen maar 
ook om op het laatst niet deel te nemen.  
 
Veelvuldig ziekteverzuim en tekorten in de zorg belasten de mantelzorger nog meer. Paradoxale 
opdracht, wettelijke taak van gemeente om mantelzorgers te ontlasten en anderzijds moeten 
mensen zo zelfstandig mogelijk blijven.  
Tweede half jaar 
Zorgelijk is de trend dat er nog mantelzorgers nog meer overvraagd worden door de dubbele 
vergrijzing en de krapte op de arbeidsmarkt. Zorg die echt nodig is, kan toch regelmatig niet 
geleverd worden wat de druk op de mantelzorger enorm verhoogd. Het loopt in de hele keten vast 
en de mantelzorger is de dupe daarvan.  
We merken wel dat we, nu Corona op de achtergrond raakt, meer persoonlijke gesprekken met 
mantelzorgers hebben en mensen ons weer makkelijker benaderen.  
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Uitvoering/Aanpak Resultaat 
1. Trajectbegeleiding  
Aan de hand van een trajectlijst worden 
statushouders geholpen zich te vestigen. 
Duur van de begeleiding is ongeveer 1½ jaar. 

Statushouders kunnen wonen met alle 
maatregelen, voorzieningen en 
ondersteuning die daarvoor nodig zijn. 

Eerste half jaar 
De taakstelling voor het eerste half jaar was 10. We hadden een voorsprong van 1, dus er moesten 
dit eerste half jaar 9 statushouders gehuisvest worden. Deze taakstelling is dus gehaald. We 
hebben 5 nieuwe huisvestingen gehad en 1 gezinshereniging van 4 personen.  
Officieel vallen er nog  10 huishoudens (30 personen) onder de begeleiding van 1,5 jaar en hebben 
we 4 begeleidingstrajecten afgebouwd. 
Tweede half jaar 
De taakstelling voor het tweede half jaar was 13 personen. Er zijn 16 personen gehuisvest. Dit 
betekent een voorsprong van 3 personen. Dit betrof 3 nieuwe huisvestingen van in totaal 6 
personen. Bij de anderen ging het om gezinsherenigingen (met dus verhuizingen binnen Heeze-
Leende). 
Er vallen nog 12 huishoudens (40 personen) onder de begeleiding van 1,5 jaar. We hebben 2 
begeleidingstrajecten beëindigd.  
Naast deze, voor de officiële taakstelling meetellende statushouders, heeft er zich nog een jonge 
statushouder zelfstandig in de gemeente gehuisvest. Ook deze jongeman begeleiden we. Hij was 
pas een half jaar in Nederland en mocht met zijn verblijfsvergunning eigenlijk nog niet 
zelfstandig een woning zoeken. We hebben hierover contact opgenomen met de IND en zijn dit 
aan het oplossen.  
2. Spreekuur  
Er is 1 keer per week een spreekuur voor 
statushouders. 
Waar mogelijk verwijzen we door naar het 
formulierenspreekuur. 
 

De statushouders worden voorzien van de 
juiste informatie en advies en kunnen 
daarmee hun vestiging en inburgering 
verder vormgeven en invullen. 
Het spreekuur is ook beschikbaar voor 
statushouders na de eerste 1½ jaar actieve 
begeleiding. 

Eerste half jaar 
Het spreekuur op maandagmiddag loopt uitstekend. Statushouders maken een afspraak en 
kennen dit traject inmiddels allemaal goed. Vrijwel nooit meer komt iemand zonder afspraak 
binnen lopen. Dit geeft rust.  
We hebben afgelopen half jaar nog 55 huishoudens gehad waar contact mee is geweest op het 
spreekuur. Dit hebben we met 10 vrijwilligers gedaan. 1 nieuwe vrijwilliger heeft in juni een paar 
keer mee gekeken op het spreekuur en zij start na de zomervakantie.  
Gelukkig kan na Corona ook de medewerker inburgering van W&I weer aansluiten bij het 
spreekuur als dat nodig is. 
Tweede half jaar 
Het spreekuur hebben we in het tweede half jaar uitgebreid van 1 keer naar 2 keer per week. Dit 
om aan de vraag te kunnen voldoen. Het spreekuur zat al erg vol en we zien de vragen waarmee 
mensen komen steeds complexer worden en veel meer tijd kosten. Dit is nu op maandagmiddag 
en woensdagochtend. We hebben voor een ochtend erbij gekozen omdat een aantal instanties, 
zoals DUO en de belastingtelefoon ’s ochtends beter bereikbaar zijn dan ’s middags.  
We hebben het afgelopen half jaar 53 huishoudens gehad waar contact mee is geweest op het 
spreekuur. 
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3. Meervoudige problematiek  
Met ketenpartners worden informatie, knelpunten 
en mogelijke oplossingen besproken en gedeeld in 
netwerken en overlegvormen. 
 
Tevens neemt coördinator van het 
Vluchtelingenwerk deel aan het 
Signaleringsoverleg, indien dit in wellicht 
gewijzigde vorm weer plaatsvindt.  

Er is afstemming tussen  
Vluchtelingenwerk en Sociaal Team. Indien 
nodig worden statushouders ondersteund 
door de professionals van het Sociaal 
Team.  
 

Eerste half jaar 
Het signaleringsoverleg is na Corona weer opgestart en loopt weer. Een collega van Cordaad 
Welzijn neemt hieraan deel en voor elk signaleringsoverleg spreken we casussen door. Daarnaast 
is er in een aantal casussen opgetrokken met maatschappelijk werk, de leefbaarheidsconsulent 
van Wocom en W&I.  
Tweede half jaar 
Dit half jaar is het signaleringsoverleg 4 keer geweest. Vanuit Vluchtelingenwerk zijn we weer 
aangesloten bij dit overleg. Indien nodig zijn de lijnen in Heeze-Leende ook zo kort dat we elkaar 
tussendoor goed kunnen vinden.  
4. Taalcafé (separaat gefinancierd)  
Er worden wekelijks taalactiviteiten georganiseerd 
voor anderstaligen.  
Cordaad Welzijn participeert in het Taalpunt 
Heeze-Leende.  
Ook In 2022 wordt in samenwerking met het 
Taalpunt bekeken hoe we de taalactiviteiten 
eventueel nog kunnen verbreden en toegankelijker 
maken voor meer doelgroepen  

Statushouders met en zonder taalmaatjes 
doen taalvaardigheden op in het Taalcafé.  
Op deze manier kan ook het netwerk van 
statushouders groter worden.  
 
We organiseren zowel in Heeze als in 
Leende taalactiviteiten. Hierbij sluiten we 
met de taalactiviteit aan bij de interesses 
van deelnemers.  

Eerste half jaar 
Er zijn in januari 3 taalgroepen gestart, 2 in Heeze (1 voor mannen en 1 voor vrouwen) en 1 in 
Leende (voor vrouwen). De beide groepen voor vrouwen lopen heel goed. We hebben voor beide 
groepen nieuwe vrijwilligers gevonden en deze draaien de groepen met veel enthousiasme. De 
deelnemers komen graag.  
De mannentaalgroep hebben we bij gebrek aan belangstelling stil gelegd. Als we weer signalen 
krijgen dat hier behoefte aan is, kunnen we weer starten, maar nu was de opkomst minimaal. 
(We hebben overigens nog geen uitsluitsel over financiering.)  
Tweede half jaar 
Er zijn 2 taalgroepen overgebleven. De taalgroep voor mannen is gestopt. Hier was de opkomst 
zoals gezegd minimaal. De beide groepen voor vrouwen draaien erg goed. Via Whatsapp 
communiceren we van te voren om een beeld te krijgen wie komt en wie niet. Daar stemmen we 
de bijeenkomsten op af. De vrijwilligers hebben hier een goed systeem voor gevonden. 
5. Begeleiding vrijwilligers  
Vrijwilligers worden door de coördinator intensief 
begeleid en gecoacht. Daarnaast zorgt Cordaad 
Welzijn voor trainingen en intervisie-
bijeenkomsten. Dit geldt voor sociaal begeleiders, 
spreekuurmedewerkers en taalvrijwilligers. 

D.m.v. persoonlijke gesprekken, intervisies 
en trainingen worden vrijwilligers beter 
toegerust om de taken die zij hebben uit te 
kunnen voeren.  

Eerste half jaar 
Ook de begeleiding van vrijwilligers kon afgelopen half jaar weer terug naar vanouds. De 
intervisie voor zowel de sociaal begeleiders/spreekuurmedewerkers als voor de taalvrijwilligers 
kon weer doorgang vinden. We hebben bij de eerste groep ook weer aan 
deskundigheidsbevordering kunnen werken, 1 maal zijn medewerkers van het Sociaal Team op 
bezoek geweest om een toelichting te geven op hun werkzaamheden en gezamenlijk te kijken 
hoe we kunnen samenwerken. En medewerkers van Werk en Inkomen zijn geweest om 
voorlichting te geven over wat de Nieuwe Wet Inburgering voor hun werkzaamheden betekent en 
hoe de vrijwilligers hierin statushouders kunnen helpen.  
Daarnaast blijft natuurlijk ook het individueel begeleiden van vrijwilligers lopen als dat nodig is. 



 
 

Jaarverslag Heeze-Leende 
 

 

 
 

 

24 

Tweede half jaar 
Er zijn 4 intervisiebijeenkomsten met vrijwilligers van Vluchtelingenwerk geweest, zowel 
spreekuurmedewerkers, sociaal begeleiders als taalvrijwilligers. Ook op individueel niveau zijn er 
gesprekken geweest wanneer een vrijwilliger dit nodig had.  
Voor begin januari 2023 is er sinds lang weer een keer een sociale bijeenkomst gepland om 
elkaar op een ongedwongen manier te kunnen ontmoeten.  
 
6. Verslaglegging en verantwoording 
De verslaglegging zal in 2022 gericht zijn op het 
aantonen van de behaalde resultaten. 

Per resultaatafspraak en per half jaar wordt 
gerapporteerd. Daarnaast worden de 
volgende gegevens verstrekt: 
• aantal begeleidingstrajecten 

statushouders, 
• aantal afgebouwde 

begeleidingstrajecten statushouders, 
• aantal hulpvragen,  
• aard van de hulpvragen,  
• aantal vrijwilligers dat werkzaam is 

binnen het Vluchtelingenwerk, 
• gemiddeld aantal deelnemers Taalcafé, 
• aantal statushouders met taalmaatje. 

Eerste half jaar 
• aantal begeleidingstrajecten statushouders  10 
• aantal afgebouwde begeleidingstrajecten statushouders   4 
• aantal hulpvragen  596 
• aard van de hulpvragen 

Algemeen 133 
Financieel 199 
Juridisch 35 
Medisch 64 
Opvoeding 20 
Scholing/inburgering 123 
Sociaal 22 

• aantal vrijwilligers dat werkzaam is 
binnen het vluchtelingenwerk 
Totaal 44 
Sociaal begeleider 12 
Spreekuurmedewerker 12 
Taalcafé 16 
Taalmaatje 22 

• gemiddeld aantal deelnemers Taalcafé  Leende 8, Heeze 10 
• aantal statushouders met taalmaatje 22 
Tweede half jaar 
• aantal begeleidingstrajecten statushouders  12 
• aantal afgebouwde begeleidingstrajecten 
statushouders   2 
• aantal hulpvragen  570 
• aard van de hulpvragen 

Algemeen              143  
Financieel              225 
Juridisch                31 
Medisch                48 
Opvoeding                  8 
Scholing/inburgering 95 
Sociaal                                20 

• aantal vrijwilligers dat werkzaam is binnen 
het vluchtelingenwerk 
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Totaal 44 
Sociaal begeleider 14 
Spreekuurmedewerker 10 
Taalvrijwilligers: 28 

• gemiddeld aantal deelnemers Taalcafé  Leende 8, Heeze 10 
• aantal statushouders met taalmaatje 23 (5 wachten nog op een taalmaatje) 
7. Inzicht geven in trends en signalen 
Eerste half jaar 
Binnen de hele keten van Vluchtelingenwerk schuurt het en loopt het vast. We merken dat vooral 
bij procedures gezinshereniging en als na-reizigers arriveren. In het eerste geval kunnen we niet 
meer doen dan uitleg blijven geven. Bij het arriveren van na-reizigers is het lastiger. Het duurt 
langer voor mensen goed geregistreerd staan en een BSN-nummer ontvangen. Behalve in Ter 
Apel, kunnen na-reizigers zich inmiddels ook in Zevenaar melden. Maar ook hier lopen de 
wachttijden voor het ontvangen van BSN-nummers op. Dit gaat problemen geven bij het 
aanvragen van uitkering, toeslagen, etc. als het gezinslid een woning heeft waar de na-reiziger bij 
kan wonen. 
 
De Nieuwe Wet Inburgering is per 1 januari ingegaan. Dit levert nog veel onduidelijkheid op. Het 
proces met het ontzorgen is nog zoeken, maar met onze contacten binnen de gemeente komen 
we hier gezamenlijk wel uit. Het hele proces van inburgeren is nog wel heel erg onduidelijk.  
 
We zien binnen onze doelgroep, net als bij allerlei andere doelgroepen in de maatschappij, de 
financiële problemen in rap tempo toenemen. Bij vestiging van een nieuw gezin is het 
bijvoorbeeld dit eerste half jaar al niet meer mogelijk om een energiecontract met een 
termijnbedrag van onder de 500 euro af te sluiten en we zien deze bedragen nog steeds oplopen. 
Ook komen er bij ons steeds meer vragen binnen van klanten voor een doorverwijzing naar de 
voedselbank.  
 
Dit eerste half jaar zijn we ook geconfronteerd met de komst van Oekraïense vluchtelingen.  We 
merken op dat het verschil in behandeling van deze vluchtelingen met andere vluchtelingen 
steeds meer wringt.   
Tweede half jaar 
Door de toenemende inflatie zien we steeds meer mensen met betalingsproblemen. De vragen op 
het spreekuur worden complexer. Gelukkig is er een goed contact met de klantmanagers van 
W&I. Zij denken actief mee.  
 
De Nieuwe Wet Inburgering zorgt er wel voor dat we tegen veel problemen aanlopen. Het 
financieel ontzorgen bleek onwerkbaar. Dit is aan het eind van dit jaar teruggedraaid. We pakken 
het vanaf 2023 weer op zoals in het verleden. Wat wel veel vragen, klachten en gedoe oplevert is, 
dat er nog steeds geen mensen die onder de Nieuwe Wet Inburgering vallen naar school kunnen. 
We hopen dat hier snel op doorgepakt kan worden.  
 
De verhoogde taakstelling voor 2023 baart ons zorgen. We liepen vorig jaar met de taakstelling 
van 2021 en 2022 al tegen de grens van onze capaciteit aan. Niet voor niets is het spreekuur 
uitgebreid met een extra dagdeel.  
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         ANWB Automaatje 

 
 

1. Aantal unieke klanten   
Eerste half jaar 
Dit eerste halfjaar hebben wij 36 unieke deelnemers mogen vervoeren, dat wil zeggen dat zij op dit 
moment gebruik maken van AutoMaatje Heeze-Leende.  Van deze deelnemers waren 28 deelnemers 
nieuw bij AutoMaatje, dat is een behoorlijk aantal! De overige 8 deelnemers hebben vorig jaar al 
gebruik gemaakt van de diensten van AutoMaatje. Er zijn  27 deelnemers woonachtig in Heeze, 7 in 
Leende, 1 uit Sterksel en 1 inwoner van Kempenhaeghe.  
Tweede half jaar 
In het 2e halfjaar van 2022 waren er 42 unieke deelnemers aan AutoMaatje Heeze-Leende. Van deze 
unieke deelnemers waren er dit afgelopen halfjaar 28 nieuwe deelnemers, wat best veel is! 
2. Aantal gemaakte ritten  
Eerste half jaar                                                                 440 retourritten 
92 medische/ verzorging ritten 
93 sociaal/ bezoek 
34 recreatie 
1 boodschappen doen/ winkelen 
Tweede half jaar                                                             598 retourritten 
 161 medische/ verzorging ritten 
 93 sociaal/ bezoek 
 43 recreatie 
 2 overige ritten 
3. Aantal vrijwilligers 14 actieve vrijwilligers 

Eerste half jaar 
14 actieve vrijwilligers, 5 nieuwe vrijwilligers zijn dit halfjaar begonnen . Daarnaast zijn er nog 4 
vrijwilligers die nu door omstandigheden niet inzetbaar zijn maar dit hopelijk in de toekomst wel 
weer zijn. 14 vrijwilligers wonen in Heeze, 1 in Sterksel en 3 in Leende.  
Tweede half jaar 
19 vrijwilligers. Dit jaar zijn we verder gegaan met de vrijwilligersgroep die we in het eerste halfjaar 
ook hadden. Wel zijn er 2 nieuwe matchmakers gestart, waarvan er een helaas weer is gestopt na 
een proefperiode omdat het werk niet bij haar paste en is er 1 matchmaker gestopt vanwege 
gezondheidsredenen. We hebben op dit moment 2 matchmakers die de binnengekomen verzoeken 
matchen met de beschikbare chauffeurs. 
4. Geboden ondersteuning vrijwilligers 

Eerste half jaar 
Op afstand is er meegedacht bij specifieke vragen. Dit is een enkele keer voorgekomen. We zijn nu 
een EHBO- training aan het organiseren.  
Tweede half jaar 
Nieuwe vrijwilligers zijn uitgenodigd om meegenomen te worden in de dienstverlening van 
Cordaad Welzijn.  
Verder is de uitnodiging verstuurd voor het eerste Chauffeurscafé in februari 2023. Eén à anderhalf 
uur per kwartaal waarin we bij elkaar komen om bij te praten, ervaringen te delen maar ook 
signalen en voortgang bespreken van AutoMaatje. Dit ‘café ‘ is niet alleen bedoeld voor de 
chauffeurs maar de matchmakers zijn ook van harte welkom om mee ervaringen te delen en zaken 
in te brengen. Ook zullen we daar thema’s voor deskundigheid ophalen en vervolgens uitvoeren bij 
behoefte. 
5. Inhoudelijke toelichting inzake activiteiten en inzet coördinator (aansturing vrijwilligers; 
werving, intake en begeleiding/coaching vrijwilligers) 
Eerste half jaar 
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De coördinator houdt de contacten met netwerkpartners bij, ondersteunt de planners waar nodig 
en ook de chauffeurs van AutoMaatje. De coördinator zorgt voor de huisbezoeken bij nieuwe 
deelnemers als de andere collega’s uit het Sociaal Team dit niet hebben kunnen doen en ze zorgt 
voor de werving van nieuwe vrijwilligers. Ze verstuurt persberichten en verricht allerlei 
ondersteunende zaken t.b.v. het project.  
Tweede half jaar 
In het 2e halfjaar heeft de coördinator regelmatig, zo’n 2 per maand, huisbezoeken afgelegd bij 
nieuwe deelnemers. Ook telefonisch verstrekken we wekelijks  informatie. Verder zijn we aan het 
bekijken hoe we onze bereikbaarheid voor deelnemers kunnen vergroten. We denken bijvoorbeeld 
dat een mogelijkheid is dit  i.s.m. de andere AutoMaatjes van Cordaad Welzijn te doen, zodat 
deelnemers iedere dag hun verzoek kunnen doen en we deze verzoeken lokaal oppakken.  
6. Analyse bevindingen (met aandacht voor rendement en toegevoegde waarde project) 

Eerste half jaar 
Tijdens 2 spreekuren per week door vrijwilligers, kunnen mensen bellen om een rit aan te vragen. 
De meeste aanvragen hebben we kunnen realiseren, ook al zijn het ritten heel vroeg op de dag, in 
het weekend of ver weg. Soms komen er vragen binnen waaraan we helaas niet kunnen voldoen, 
bijvoorbeeld als het gaat om vragen om het vervoeren van kleine kinderen zonder begeleiding.  
We merken dat de deelnemers erg dankbaar zijn als zij vervoerd kunnen worden. Ook de 
vrijwilligers vinden het heel dankbaar en beleven plezier aan de ritten met de deelnemers.  
De klantgroep is erg divers. Het gaat met name om minder mobiele ouderen die het vervoer 
gebruiken voor sociale contacten, om mantelzorgers te ontlasten of het gaat om medische ritten. 
Een enkele klant is redelijk jong, maar dan zit er ook echt een mobiliteitsvraagstuk achter en een 
beperkt tot geen netwerk. 
Tweede half jaar 
Nog steeds spreken we tevreden en dankbare deelnemers. En ook hun familie spreekt vaak 
waardering uit voor het project AutoMaatje. Dit laat zien dat het project een grote meerwaarde heeft 
voor inwoners uit Heeze-Leende.  
 
Enkele reacties: 
Allereerst wil ik jullie zeggen dat mijn moeder en ik erg blij zijn met jullie inzet om het vervoer naar 
het ziekenhuis te regelen! Heel erg bedankt daarvoor. Mijn moeder is al vaak naar het ziekenhuis 
geweest de afgelopen maanden en de komende tijd krijgt ze een intensief revalidatie traject. Met 
haar kinderen zo ver weg (mijn broer in Engeland en ik in Utrecht) is het helaas niet mogelijk om 
alles zelf op te vangen. Het geeft erg veel rust dat we op jullie terug kunnen vallen. 
 
Hallo Marlon,   
Geweldig geregeld. Ging perfect vandaag. Ik blij, mam blij en Wim heel fijn gechauffeerd.  
Super veel dank!  Ooit meld ik me bij jullie aan als vrijwilliger. Mooi werk! 
 
Reactie van een van onze chauffeurs: 
Nog steeds vervoer ik met liefde en veel plezier de mensen die een oproep doen aan automaatje en 
dat hoop ik nog lang te blijven mogen doen. Ook heb ik alle bewondering en respect voor jullie als 
motor achter deze superfijne dienstverlening. Hopelijk blijft ook dat nog lang bestaan. 
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       Combinatiefunctionaris 12-18 
 

 
Uitvoering/Aanpak Resultaat 
1. Werkzaamheden  
De combinatiefunctionaris (cf) richt zich 
op de doelgroep 12- tot 18-jarigen waarbij 
hij sport en cultuur inzet als middel om 
jongeren te bereiken en te verbinden met 
elkaar. Hij wordt gepositioneerd naast het 
jongerenwerk en werkt daar nauw mee 
samen.   

• De cf verbindt jongeren met elkaar, zoekt 
en bouwt een netwerk rondom sport en cultuur, 
waarmee hij jongeren letterlijk en figuurlijk in 
beweging weet te brengen. 
• De cf sluit aan bij de leefwereld van 
jongeren en wat voor hen belangrijk is. Hij is 
hiervan op de hoogte, omdat hij in contact staat 
met de doelgroep, naar hen luistert en ophaalt 
waar zij behoefte aan hebben. Daarbij maakt hij 
ook gebruik van gegevens die al beschikbaar zijn. 
• De cf laat jongeren kennis maken met 
elkaar, (niet alledaagse) sport en cultuur.  Hiervoor 
zoekt hij verbindingen met bestaande 
verenigingen op het gebied van sport en cultuur. 
Samen met hen en de jongeren bekijkt hij hoe het 
aanbod kan worden afgestemd op de behoeften 
die er zijn. 
• De cf zorgt voor verbinding met het 
jongerenwerk en Social Creative Cloud. 
• De cf zorgt voor verbinding met de 
sportconsulenten van de gemeente en het lokaal 
Sport- en beweegakkoord 
• De cf levert een bijdrage aan het in beeld 
brengen van wat er allemaal is, bijvoorbeeld door 
filmpjes van de heringerichte skatebaan. 
• De cf volgt trends en ontwikkelingen op 
het gebied van sport en cultuur en weet deze te 
vertalen naar de praktijk 

Eerste half jaar 
Mijn eerste half jaar heeft voornamelijk in het teken gestaan van het opbouwen van een netwerk 
door mensen te leren kennen en zo veel mogelijk met jongeren in contact te komen. Ik merk dat 
het opbouwen van een netwerk een lastig iets is in Heeze en Leende, maar gelukkig ben ik door 
hulp van Jaap, Dennis en Quintijn al een eind op weg. Mijn basisnetwerk heb in nu aardig staan 
en vanaf het nieuwe seizoen wil ik ook gericht met verenigingen aan de slag gaan om activiteiten 
op te zetten om kinderen te laten zien wat een vereniging in huis heeft en zo kinderen te 
enthousiasmeren om zich aan te melden voor deze sport. Naast het opbouwen van contacten 
met verenigingen ben ik ook met kinderen gaan sparren over welke activiteiten ze nu leuk vinden 
om te doen. Hier zijn veel ideeën uit ontstaan en zo gaan we, in samenwerking met de kinderen 
die dit leuk vinden, een Super Jam organiseren waarin kinderen hun vetste trucs op de step 
kunnen laten zien. Dit is een mooi evenement om ook aan andere kinderen te laten zien dat dit 
evenement ook voor andere sporten kan worden opgezet.  
 
Net nadat ik begon ging helaas alles weer dicht vanwege Corona en zijn Jaap en ik gaan kijken of 
er een mogelijk is om kinderen aan het sporten te brengen als de verenigingen gesloten zijn. Zo 
kwam het idee om een app of website op te starten waarin we allerlei challenges voor kinderen 
opstarten in samenwerking met de verenigingen. Om te kijken wat geschikte locaties zijn om dit 
te doen buiten een sportpark heb ik alle speellocaties in Heeze, Leende en Sterksel in kaart 
gebracht. Ik merkte dat er weinig mogelijkheden tot sporten is op deze speellocaties en daarom 
zijn we gestart in Leende met het in kaart brengen van de speellocaties met een 360⁰ camera. 
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Van heel Leende hebben we zo de speellocaties in beeld gebracht en zijn met kinderen uit 
verschillende klassen met een VR-bril gaan kijken wat zij missen op deze speellocaties op het 
gebied van sport. Zo kunnen we kijken of we dit standaard hier kunnen laten plaatsen door de 
gemeente of dat we in samenwerking met een vereniging een keer per bepaalde periode het 
materiaal daar kunnen plaatsen. Op deze manier wil ik proberen de kinderen te enthousiasmeren 
voor een sport door de vereniging naar hen toe te laten komen i.p.v. dat de kinderen de eerste 
stap naar de vereniging moeten zetten. Dit maakt de drempel voor kinderen die nog niet sporten 
lager en het maakt de kans groter dat ze deelnemen aan een proefles of evenement.  
 
Nu mijn netwerk en het plan een goede basis hebben, wil ik starten met het benaderen van 
verenigingen om deel te nemen aan dit plan om zo meerdere activiteiten te organiseren in 
samenwerking met deze verenigingen. Naast de activiteiten in samenwerking met de 
verenigingen zullen aankomend halfjaar ook evenementen worden georganiseerd die worden 
opgezet in samenwerking met kinderen, net als de Super Jam waar ik het over had.  
Tweede half jaar 
 
Tijdens de zomervakantieperiode is de cf samen met het jongerenwerk bezig geweest om de 
Super Jam te organiseren in Heeze. Deze Super Jam hebben we georganiseerd in samenwerking 
met kinderen uit Heeze die dit graag wilden organiseren. De voorbereiding liep mede door 
vakantie niet helemaal soepel, maar toch kunnen we terug kijken op een geslaagde Super Jam 
met ruim 40 deelnemende kinderen.  
 
Na de organisatie van de Super Jam is de cf zich weer gaan richten op het organiseren van 
andere activiteiten en het erbij betrekken van verenigingen. De mails naar de verenigingen zijn 
de deur uit gegaan  en het contact is er nu met verenigingen die open staan voor het organiseren 
van clinics voor kinderen om ze zo kennis te laten maken met de sport die hun vereniging 
aanbiedt. Op korte termijn zullen de eerste clinics plaats gaan vinden. Het benaderen van de 
scholen en verenigingen voor deze clinics is gedaan in overleg met de sportconsulent. 
 
Om naast de verenigingen ook de kinderen te enthousiasmeren om weer meer te gaan sporten is 
de cf aan de slag gegaan met het maken van een ‘boekje’ met spellen en vormen van sport die bij 
scholen neer kan worden gelegd, zodat kinderen in hun pauze of na school deze spellen en 
vormen van sport kunnen doen. Dit boekje zal elke maand worden aangevuld met nieuwe spellen 
om zo de kinderen ook te prikkelen, zodat ze niet telkens dezelfde spellen spelen. Dit idee is 
ontstaan naar aanleiding van een vraag van de basisschool uit Leende.   
 
Om de beleefwereld van kinderen, die nu voornamelijk bezig zijn met gamen en spelletjes spelen 
op hun telefoon, samen te brengen met bewegen is de cf ook bezig om een aantal clinics E-
sports te organiseren. Om hier een voorbeeld van te geven, veel kinderen spelen FIFA en gaan op 
die dag dan onderling een FIFA-toernooi spelen op de playstation. Naast dat ze het FIFA-toernooi 
gaan spelen, gaan ze buiten aan de slag met onderdelen die ook in de voetbalgame zitten, maar 
dan in real life zijn nagemaakt. Zo zijn de kinderen geïnteresseerd, omdat het om gamen gaat en 
daarnaast zijn ze ook in beweging buiten tijdens het uitvoeren van de skillgames uit FIFA.  
2. Verslaglegging en verantwoording 
De verslaglegging zal in 2022 gericht zijn 
op het aantonen van de behaalde 
resultaten. 

Per resultaatafspraak en per half jaar wordt 
gerapporteerd. Daarnaast worden de volgende 
gegevens verstrekt: 
• Aantal georganiseerde activiteiten  
• Aantal jongeren dat activiteiten bezocht heeft 

(zo mogelijk naar leeftijd) 
• Aantal jongeren in contact gekomen met 

jongerenwerk  
• Beknopte inhoudelijke toelichting inzake de 

activiteiten en inzet van de 
combinatiefunctionaris 
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• Een analyse op de bevindingen waarbij 
aandacht is voor het rendement  en de 
toegevoegde waarde van het project. 

• aantal statushouders met taalmaatje. 
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